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 RosMarie Ronnehed  
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Lennarth Förberg (M) 

 

 Justerare 

  

 
Göran Ohlsson (S) » 

 

 
 ANSLAG/BEVIS 

Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

Beslutsinstans Utbildningsnämnden 

Sammanträdesdatum 2024-06-13 

Datum då anslaget sätts upp 2024-06-20   
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Närvarolista 
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Ledamöter Lennarth Förberg (M), Ordförande 
Lars-Olof Wretling (L), 1:e vice ordförande 
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Jesper Grönblad (SD)  §§93--100 
Fredrik Johansson (S) 
Karl-Arne Hultberg (S) 
Staffan Stranne (S) 
Silke Jacob (C) 
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Ersättare Lars Sager (M) 
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Tim Aulin (SD) 
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Tjänstemän Tobias Ekblad, förvaltningschef 
RosMarie Ronnehed, nämndsekreterare UN 
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Sofie Ceder, folkhälsosamordnare 
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Övriga Sonja Stranne, Sveriges Lärare 
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§ 83 Dnr 2024-000030 004 

Fastställande av dag för justering 2024 
 

Beslut 
Utbildningsnämnden beslutar utse 2:e vice ordförande Göran Ohlsson (S) som 
justerare jämte nämndsordföranden Lennarth Förberg (M) att  

1. att det omedelbart justerade nämndsprotokollet justeras 2024-06-14 
genom digital signering. 

2.  att nämndsprotokollet justeras digitalt 2024-06-19. 

 

Ärendebeskrivning 
Utbildningsnämnden utser 2:e vice ordförande Göran Ohlsson (S) som 
justerare jämte nämndsordföranden Lennarth Förberg (M) att justera dagens 
nämndsprotokoll. 

      

Bedömning 
Nämndsprotokollen signeras digitalt.  

      

Förslag till beslut 
Utbildningsnämnden föreslås besluta; 

1. att det omedelbart justerade nämndsprotokollet justeras 2024-06-14 
genom digital signering. 

2.  att nämndsprotokollet justeras digitalt 2024-06-19. 

      

________________ 

 

 

Beslutet skickas till: 

Akten 
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§ 84 Dnr 2024-000031 006 

Godkännande av dagordning 2024 
 

Beslut 
Utbildningsnämnden godkänner dagordningen. 

 

Ärendebeskrivning 
Utbildningsnämndens dagordning/kallelse har behandlats i Ordförandeberedning 
och Presidie.  

Utbildningsnämnden har tillställts dagordningen i samband med kallelseutskick. 

      

Förslag till beslut 
 Utbildningsnämnden föreslås godkänna dagordningen för 
nämndssammanträdet 2024-06-13.       

________________ 

 

 

Beslutet skickas till: 

Akten  
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§ 85 Dnr 2024-000238 214 

Beg om remissyttrande/samråd ang Förslag till 
detaljplan för del av Ronneby 22:1 m.fl. (Viggen norra 
etapp 3), Ronneby kommun, Dnr KS 2020/684. 
Omedelbar justering. 
 

Beslut 
Utbildningsnämnden har inte några invändningar till förslaget om detaljplan 
för del av Ronneby 22:1 m.fl. (Viggen norra etapp 3). 

Ärendet är omedelbart justerat. 

 

Ärendebeskrivning 
Det finns ett förslag till detaljplan för del av Ronneby 22:1 m.fl. (Viggen norra 
etapp 3. Syftet med detaljplanen är att möjliggöra uppförande av detaljhandel 
och verksamhet. Utbildningsnämnden ges nu tillfälle att yttra sig.  

Bedömning 
Förslaget till detaljplan för del av Ronneby 22:1 m.fl. (Viggen norra etapp 3) 
påverkar inte Utbildningsförvaltningens verksamheter och 
Utbildningsförvaltningen ser därför inte någon anledning att ha synpunkter på 
förslaget.  

 

Barnrättsbedömning  

Planbeskrivningen inkluderar barnrättsbedömning. 

 

Beslutsunderlag  

Tjänsteskrivelse – Erica Hallberg, Verksamhetsutvecklare 
Planbeskrivning Detaljplan för del av Ronneby 22:1 m.fl.(Viggen norra etapp 3) 
Plankarta 2024-04-30 
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Förslag till beslut 
Utbildningsförvaltningen föreslår Utbildningsnämnden att inte ha några 
invändningar till förslaget om detaljplan för del av Ronneby 22:1 m.fl. (Viggen 
norra etapp 3).      

 

Ordförande Lennarth Förberg (M) konstaterar att det föreligger ett förslag till 
beslut. Ordförande ställer proposition på tjänsteförslaget och finner att 
utbildningsnämnden bifaller detsamma. 
 

 

________________ 

 

 

Beslutet skickas till: 

Kommunstyrelsen 
Erica Hallberg, verksamhetsutvecklare 
Karla Hentzel, planarkitekt 
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§ 86 Dnr 2024-000254 600 

Förslag till förändrad attesträtt inom 
Utbildningsnämndens verksamheter. 
 

Beslut 
Utbildningsnämnden beslutar att från och med 2024-06-28 ge Ann-Charlotte 
Wernered attesträtt som förvaltningschef.   
 

Ärendebeskrivning 
Nuvarande förvaltningschef Tobias Ekblad lämnar sin tjänst 2024-06-27 och i 
hans ställe tillträder Ann-Charlotte Wernered som tillförordnad 
förvaltningschef.  
      

Bedömning 
I och med att Tobias Ekblad lämnar sin tjänst och Ann-Charlotte Wernered 
tillträder som tillförordnad förvaltningschef från och med 2024-06-28 bör 
utbildningsnämnden besluta att ge henne den attesträtt som är kopplad till 
funktionen förvaltningschef.  
 
Barnrättsbedömning    

Barnrättsbedömning saknas då barn inte bedöms påverkas av ärendet.  

 
Beslutsunderlag  

Tjänsteskrivelse – Tobias Ekblad, förvaltningschef/skolchef   
      

Förslag till beslut 
Utbildningsförvaltningen föreslår utbildningsnämnden besluta att från och med 
2024-06-28 ge Ann-Charlotte Wernered attesträtt som förvaltningschef.   
      

Beslutsgång 
Ordförande Lennarth Förberg (M) konstaterar att det föreligger ett förslag till 
beslut. Ordförande ställer proposition på tjänsteförslaget och finner att 
utbildningsnämnden bifaller detsamma. 
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________________ 

 

 

Beslutet skickas till: 

Ann-Charlotte Wernered, tillträdande förvaltningschef/skolchef 
Tobias Ekblad, Förvaltningschef/Skolchef 
Personal 
Ekonomienheten 
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§ 87 Dnr 2024-000246 041 

Uppföljning av budget maj 2024 
 

Beslut 
Utbildningsnämnden beslutar att ta informationen till dagens protokoll.      

 

Ärendebeskrivning 
Uppföljningen och prognosen för maj visar på ett minus på 39 683 tkr. Det är 
en förbättring med ytterligare ca 1 300 tkr sedan förra uppföljningen.      

Bedömning 
Då prognosen för IKE är något säkrare ser vi att den posten har förbättrats 
något liksom att bemanningsplaneringen inom förskola och grundskola gör att 
prognosen ser bättre ut. Det är fortfarande osäkerhet kring interkommunala 
ersättningar samt att vi ännu inte ser effekten av det beslut som togs in 
nämnden gällande översyn av kostnader som inte är undervisningsnära.      

 

Förslag till beslut under sammanträdet  
 Ordföranden Lennarth Förberg (M) föreslår att informationen tas till dagens 
protokoll.      

     

Beslutsgång 
Ordförande Lennarth Förberg (M) ställer proposition på eget förslag och finner 
att utbildningsnämnden bifaller detsamma. 
      

________________ 

 

 

Beslutet skickas till: 

Tobias Ekblad, FC/Skolchef 
Ann-Charlotte Wernered, tillträdande FC/Skolchef 
Ekonomienheten 
Kommunstyrelsen FK    
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§ 88 Dnr 2024-000204 041 

Uppdaterade förslag på åtgärder för att arbeta mot en 
budget i balans 2024. 
 

Beslut 
Utbildningsnämnden beslutar att invänta den slutliga rapporten från PWC 
avseende genomlysningen av utbildningsförvaltningens verksamheter. 

 

Ärendebeskrivning 
Vid maj månads utbildningsnämnd presenterade utbildningsförvaltningen 
förslag på åtgärder för att arbeta mot en budget i balans. Utbildningsnämnden 
beslutade att införa en åtgärd vilket innebar att respektive chef ser över budget 
för att minska kostnader som inte är undervisningsnära och återrapporterar 
dessa. Beslut om en andra åtgärd, vilket skulle innebära att aktuella och 
kommande rekryteringar stoppas och anställningsprövas togs inte. Beslut 
fattades att utbildningsförvaltningen skulle återkomma vid juni månads 
sammanträde och presentera eventuellt nya fakta inför nytt ställningstagande.   

 

Bedömning 
Den 21/5 fick utbildningsförvaltningen, presidiet i utbildningsnämnden samt 
delar av kommunstyrelsen en presentation av PWCs genomlysning av 
utbildningsförvaltningens verksamheter. Rapporten är i detta läge 
arbetsmaterial vilket innebär att dess innehåll inte ska spridas eller kan 
användas i just detta ärende. Utbildningsförvaltningens bedömning är 
fortfarande att innehållet har stor påverkan på vilka eventuella åtgärder som 
bör vidtas för att på sikt arbeta mot en budget i balans. Åtgärder för att arbeta 
mot en budget i balans för 2024 är dels beslutade i nämnd, dels ett fokus i det 
löpande arbetet då antalet barn minskar i verksamheten. Dock finns 
möjligheten att besluta om ytterligare åtgärder med endast 2024 i fokus. 
Sådana åtgärder riskerar, vilket konstaterats tidigare, att påverka negativt på 
sikt då vi befinner oss i ett osäkert läge. Den kommunala ekonomin kommer 
förbättras 2025 enligt rapporter från bland annat SKR, vi har ej offentliga och 
slutförda utredningar internt samt att antalet barn fortsätter minska. De 
åtgärder som redan vidtagits, ej inräknat det beslut som togs av nämnden i maj, 
innebär att det prognosticerade minusresultatet har minskats med ca 5 miljoner 

Ad
do

 S
ig

n 
ID

-n
um

m
er

: 0
65

62
d7

0-
e7

ca
-4

5b
3-

9d
18

-0
21

08
c1

94
7c

3



 

Utbildningsnämnden 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

12(43) 
2024-06-13  

 

  
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

     

 

kronor. Därmed är det utbildningsförvaltningens bedömning att 
utbildningsnämnden bör besluta om vilka eventuella åtgärder som bör vidtas.    

 

Barnrättsbedömning  

En barnrättsbedömning är framtagen och bifogad det tidigare ärendet.  

 

Beslutsunderlag  

Tjänsteskrivelse – Tobias Ekblad, förvaltningschef/skolchef   

   

Förslag till beslut 
Utbildningsförvaltningen föreslår utbildningsnämnden besluta att införa 
tidigare föreslagna åtgärden med ett stopp för nuvarande rekryteringar och 
införa anställningsprövning  

 

eller besluta att invänta den slutliga rapporten från PWC avseende 
genomlysningen av utbildningsförvaltningens verksamheter.   

 

Förslag till beslut under sammanträdet  
Ordföranden Lennarth Förberg (M) föreslår utbildningsnämnden besluta att 
invänta dels den slutliga rapporten från PWC, dels kommunstyrelsens 
slutsatser av rapporten. 

      

Beslutsgång 
 Ordförande Lennarth Förberg (M) ställer proposition på eget förslag och 
finner att utbildningsnämnden bifaller detsamma. 
     

________________ 

 

 

Beslutet skickas till: 

Tobias Ekblad, FC/Skolchef 
Johan Sjögren, Ekonomichef 
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Ekonomienheten 
Kommunstyrelsen FK 
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§ 89 Dnr 2024-000250 041 

Uppdatering från UNs arbetsmöte gällande Budget 2025 
 

Beslut 
Utbildningsnämnden beslutar att ta informationen till protokollet samt efter 
samråd med utbildningsförvaltningen besluta om lämpliga prioriteringar och 
ställningstagande avseende äskanden och ramminskningar inför 
budgetförslaget för 2025. 

 

Ärendebeskrivning 
Vid arbetsmötet gällande Budget 2025 och mål för 2025 uttryckte 
utbildningsnämnden önskemål om ytterligare information vid juni månads 
nämnd inför budgetbeslutet i augusti. Utbildningsförvaltningen fick i uppdrag 
att tillföra eventuellt nya fakta och om så är möjligt, ge mer klarhet i 
kommande äskanden.  

Bedömning 
Utbildningsförvaltningen står inför stora förändringar då demografin har 
förändrats på kort tid. Antalet födda barn minskar och vi ser att antalet 
barn/elever i grundskolan kommer minska på både kort och lång sikt. Hösten 
2024 har vi två nybyggda 4 – 9 skolor i tätorten som inte kommer vara helt 
fulla med elever utan det finns möjlighet att skriva in fler elever. Samtidigt har 
utbildningsförvaltningen av kommunfullmäktige fått två uppdrag; att 
genomlysa hela utbildningsförvaltningen samt se över antalet skolenheter. 
Dessa uppdrag presenteras i sin helhet i höst. Med stor sannolikhet kommer 
dessa två uppdrag på sikt påverka kostnader och organisation om beslut fattas i 
en sådan riktning. 

 

Bedömningen är att det i nuläget finns kostnader som inte kan rymmas inom 
planerad ram för 2025. Även om antalet barn inom grundskolan minskar har 
inga politiska beslut tagits om att minska antalet skolenheter eller organisation. 
De politiska beslut som sedan tidigare tagits är kostnadsdrivande för 
förvaltningen, då man inte erhållit kompensation för dessa. Utbetalningar till 
fristående aktörer och andra kommuner är också en kostnadsdrivande post som 
nämnden inte heller fått kompensation för. Dessutom finns det sedan tidigare 
beslut om införande av 1:1 vilket också är en ökad kostnad för gymnasieskolan 
då vi har ökat antal elever där. Inte heller där har nämnden kompenserats. 
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Därmed finns det även för 2025, utifrån aktuellt läge, äskanden. 
Förutsättningarna kan ändras under hösten men i detta läge är bedömningen att 
äskanden bör göras för att säkerställa täckning för de kostnader som uppstår 
eller har uppstått. 

Skulle utredningarna eller andra förutsättningar ändras under hösten till följd 
av politiska beslut kan behovet av äskanden minska men i nuläget finns 
behoven. 

 

I nuläget ser vi att vi därmed kommer behöva äska för följande poster: 

Lärare i moderna språk grundskola Skollagen kräver att vi ska undervisa i 
fler moderna språk 

Skolbibliotek Böcker till skolbibliotek som vi måste 
ha enligt skollagen. 

Skolledare och elevassistenter inom 
anpassad grundskola 

En biträdande rektorstjänst inom 
anpassad grundskola som mer än 
dubblerat antalet elever. I nuläget är 
rektor ansvarig för 75 personer. 
Elevernas särskilda behov kräver 
stödpersonal. 

Reinvestering i för gamla Ipads inom 
förskola och licensavgifter samt 1:1 
datorer för gymnasieskolan. 

Ipads som är över 7 år finns i 
verksamheten och håller inte för de 
nya digitala systemen. 1:1 är ett 
politiskt beslut och när elevkullarna 
ökat på gymnasiet ökar kostnaderna,  

Personal inom AST En stor ökning av elever inom AST 
medför behov av fler personal. 

Elevassistenter inom grundskolan Ett stort antal som anställts pga. av 
elever med stora behov och HVB – 
placeringar som inte är finansierade. 

Heltidsmentorer Beslut i KF att införa heltidsmentorer 
men är ofinansierade 

Interkommunal ersättning och 
ersättning till fristående enheter 

Vi har ökat antal elever i kullarna 
inom gymnasieskolan sedan 2023. 
Inget tillskott har skett för att kunna 
betala ut till de som går till andra 
huvudmän. Eleverna är fortfarande 
kvar i verksamheten.  

Ökade kostnader gymnasieskolan 
2800 poäng för samtliga elever samt 
GY2025. 

Alla elever skall få möjligheten att 
läsa 2800 poäng och hösten 2025 
förändras kursplaner till ämnesplaner. 

 
Totalen uppgår i nuläget till ca 45 miljoner kronor.   
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Gemensamt med utbildningsförvaltningen behöver utbildningsnämnden ta 
ställning till hur dessa äskanden skall hanteras. Vi ser att det finns möjligheter 
att minska ramen för förskolans verksamheter. Därmed kan den 
ramminskningen gå till vissa äskanden som finns ovan och som nämnden 
önskar ska prioriteras. De kan då strykas. Det kan också gå till icke 
finansierade poster såsom tidigare beslutade ramminskningar och besparing för 
en central inköpsenhet. Dessa har vi hittills inte kunnat hämta in.  

 

Om beslutet blir att inte gå fram med äskanden måste en process inledas om 
hur vi ska genomföra minskningar av kostnader innan det nya budgetåret. 
Annars kommer första prognosen för 2025 visa på ett större minus.  

 

Barnrättsbedömning  

Barnrättsbedömning saknas då ärendet i detta läge inte bedöms påverka barn.  

 

Beslutsunderlag  

Tjänsteskrivelse – Tobias Ekblad, förvaltningschef/skolchef 

 

Förslag till beslut 
Utbildningsförvaltningen föreslår utbildningsnämnden besluta ta 
informationen till protokollet samt efter samråd med utbildningsförvaltningen 
besluta om lämpliga prioriteringar och ställningstagande avseende äskanden 
och ramminskningar inför budgetförslaget för 2025.    

 

Beslutsgång 
Ordförande Lennarth Förberg (M) konstaterar att det föreligger ett förslag till 
beslut. Ordförande ställer proposition på tjänsteförslaget och finner att 
utbildningsnämnden bifaller detsamma. 
      

________________ 
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Beslutet skickas till: 

Tobias Ekblad, `FC/Skolchef 
Ekonomienheten 
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§ 90 Dnr 2024-000224 629 

Kommunfullmäktiges uppdrag att UN utreder 
möjligheten att återinföra seniorer i skolan. 
 

Beslut 
Utbildningsnämnden föreslår kommunfullmäktige att besluta att inte återinföra 
seniorer i skolan då det saknas resurser i frågan både gällande personal och 
ekonomi. Frågan hänskjuts till kommande budgetberedning 2025. 

 

Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige har gett i uppdrag till Utbildningsnämnden att utreda 
möjligheten att återinföra seniorer i skolan. 
      

Bedömning 
Utbildningsförvaltningen kommer i sin utredning fram till att det saknas 
resurser, både gällande personal och ekonomi, för att återinföra seniorer i 
skolan.   

 

Barnrättsbedömning  

Underrubriken Barnrättsbedömning ska vara med, förutom i 
informationsärenden. Barnchecklista görs enligt Rutin - barnrättsbaserade 
beslutsunderlag och läggs som underlag i ärendet.  

Om barn, enligt barnchecklistan, inte bedöms påverkas av ärendet/beslutet ska 
det uttalas med formuleringen ”Barnrättsbedömning saknas då barn inte 
bedöms påverkas av ärendet/beslutet”.  

 

Beslutsunderlag  

Summering av vad som krävs för att återuppliva Seniorer i skolan 

  

Marknadsföring 
Marknadsföringsåtgärder spelar en central roll i att skapa medvetenhet och 
locka intresserade. Det kan till exempel handla om att skapa och skicka ut 
vykort till den lämpliga åldersgruppen samt aktivt besöka pensionärsföreningar 
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och delta i kommunens seniormässa. Etablering av mediekontakter blir också 
viktigt för att sprida budskapet på olika plattformar. 

 

Administration 
Administrationen är en nyckelfaktor och det krävs en dedikerad person för att 
ta emot intresseanmälningar, uppdatera registret över befintliga seniorer och 
säkerställa en smidig hantering av processen.  
Det behövs en kontaktperson för att samordna med de seniorer i Karlskrona 
som för närvarande håller i grundutbildningen. Detta inkluderar att boka upp 
dem och se till att de är tillgängliga för kommande utbildningsomgångar i 
Ronneby. I förlängningen behöver vi få in någon av våra ”egna” seniorer som 
lärare under utbildningsveckan. 
 
Utbildning av seniorer: 
Samtliga seniorer som anmäler sig behöver genomgå en utbildning kring vad 
som gäller i skolan. Den beräknade tiden för detta är 5 dagar. Upplägg och 
innehåll för dessa dagar ska planeras utifrån exempelvis Karlskronas struktur, 
då de har ett framgångsrikt koncept. För att utbilda seniorerna krävs tid för 
planering och för utbildningstillfällena antingen för personer internt eller så 
krävs medel för att köpa in utbildning. Utöver detta bör seniorerna få möjlighet 
att göra studiebesök på olika enheter för att matchningen av seniorer till rätt 
verksamhet och stadier blir så bra som möjligt. 
 
Utbildningsplanering:  
Utbildningsplan för Ronnebys seniorer bör arbetas fram i samarbete med 
exempelvis Karlskrona kommun. 
Inför varje utbildningsomgång ska någon skicka ut kallelser, ordna lokal och 
fika samt kontakta rektorer för att planera studiebesök på skolorna.  
Under veckan behöver någon finnas tillgänglig för att svara på frågor samt 
vara med på några av passen. Efter varje utbildningsvecka blir det viktigt att 
matcha de seniorer som bestämmer sig för att fortsätta mot önskade skolor och 
säkerställa en smidig introduktion. 
 
Uppföljning: 
En kontinuerlig uppföljning av de befintliga seniorerna är nödvändig för att 
säkerställa att allt fungerar som det ska. Detta inkluderar regelbundna 
utvärderingar och kommunikation för att adressera eventuella utmaningar eller 
förbättringsområden. 
 

Barnrättsbedömning  

Rör frågan/ärendet barn? JA 
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Om du svarar JA. Ta då även ställning till nedanstående frågor: 
• Vilka barn berörs av beslutet? 
Barn och elever i samtliga verksamheter inom utbildningsförvaltningen. 
 
• Innebär beslutet att barnets bästa sätts i främsta rummet?  
JA, det innebär ingen försämring utifrån vad barnet/eleverna får idag.  
 
• Tillgodoses barnets rätt till utveckling genom beslutet? JA 
 
• Har barn getts möjlighet att uttrycka sin åsikt och har deras åsikt beaktats? 
NEJ. Då detta beslut inte tar bort något från befintlig organisation bedöms det 
inte vara nödvändigt att höra barns åsikt.  
 
• Har du analyserat vilka barn som kan diskrimineras på grund av beslutet? 
NEJ. Då detta beslut inte tar bort något från befintlig organisation bedöms 
detta inte vara nödvändigt att utreda.  
 
Beslutsunderlag  

Tjänsteskrivelse – Annika Forss, kvalitetsutvecklare.  
   

Förslag till beslut 
Utbildningsförvaltningen föreslår Utbildningsnämnden att föreslå 
kommunfullmäktige att besluta att inte återinföra seniorer i skolan då det 
saknas resurser i frågan både gällande personal och ekonomi.  

 

Förslag till beslut under sammanträdet  
Nämndsledamot Staffan Stranne (S) föreslår att ett tillägg till beslutsförslaget 
formuleras om att frågan läggs till kommande budgetberedning 2025. 

     

Beslutsgång 1 
 Ordförande Lennarth Förberg (M) konstaterar att det föreligger ett förslag till 
beslut. Ordförande ställer proposition på tjänsteförslaget och finner att 
utbildningsnämnden bifaller detsamma. 
 

Beslutsgång 2 
 Ordförande Lennarth Förberg (M) ställer frågan om utbildningsnämnden kan 
bifalla föreslaget tillägg om att frågan hänskjuts till kommande 

Ad
do

 S
ig

n 
ID

-n
um

m
er

: 0
65

62
d7

0-
e7

ca
-4

5b
3-

9d
18

-0
21

08
c1

94
7c

3



 

Utbildningsnämnden 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

21(43) 
2024-06-13  

 

  
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

     

 

budgetberedning 2025. Ordföranden finner att utbildningsnämnden bifaller 
detsamma. 
     

________________ 

 

 

Beslutet skickas till: 

Kommunstyrelsen/Kommunfullmäktige 
Tobias Ekblad, FC/Skolchef 
Annika Forss, kvalitetsutvecklare 
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§ 91 Dnr 2024-000191 212 

Information om ny översiktsplan för Ronneby 2045. 
 

Beslut 
Utbildningsnämnden beslutar ta informationen till dagens protokoll. 

 

Ärendebeskrivning 
Stadsarkitekt Helena Revelj och planarkitekt Matilda Stjärnfäldt informerade 
inledningsvis kring syftet med en översiktsplan. Översiktsplanen ger 
vägledning för hur mark- och vattenområden ska användas och visar på 
kommunens långsiktiga utveckling över hur den bygga miljön ska användas, 
utvecklas och bevaras. Översiktsplanen omfattar hela kommunen och uttrycker 
kommunens ambitioner för en hållbar samhällsutveckling och en god livs- och 
näringslivsmiljö.  

Översiktsplanen regleras av Plan- och bygglagen samt Miljöbalken. Planen är 
inte juridiskt bindande, men den är ett viktigt strategiskt verktyg. 

Vidare redogjordes för planprocessen bestående av samrådsförslag och 
samråd, omarbetning av planförslaget, granskning av planförslaget, antagande 
och laga kraft. 

Delar av Samrådsförslagets innehåll såsom utvecklingsinriktning, 
bostadsförsörjning/bostadsutveckling/befolkningstillväxt, kultur och fritid, 
skola och utbildning, geografiska områden samt prövning av barns bästa 
kommenterades. Visning av samrådskartan skedde. 

Synpunkter på förslaget lämnas senast den 30 augusti 2024 skriftligen till 
Kommunstyrelsen där yttrandet ska märkas med ”Dnr 2022/645”. Ytterligare 
information om Översiktsplan 2024 finns på www.ronneby.se/ronneby2045 . 

      

Förslag till beslut under sammanträdet  
Ordföranden Lennarth Förberg (M) föreslår att informationen tas till dagens 
protokoll.      
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Beslutsgång 
Ordförande Lennarth Förberg (M) ställer proposition på eget förslag och finner 
att utbildningsnämnden bifaller detsamma. 
      

________________ 

 

 

Beslutet skickas till: 

Helena Revelj, stadsarkitekt 
Matilda Stjärnfäldt, planarkitekt 
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§ 92 Dnr 2024-000234 630 

Lägesrapport förskolan - Avvecklingsplan juni 2024 
 

Beslut 
Utbildningsnämnden beslutar att ta informationen till dagens protokoll. 
 

Ärendebeskrivning 
I enlighet med Utbildningsnämndens årshjul, presenteras här en lägesrapport 
samt avvecklingsplan för förskolan. Rapporten inkluderar statistik som visar på 
antalet födda barn i kommun, antal barnplaceringar i kommunens förskolor 
samt om antalet förskoleplatser som kommunen har att erbjuda motsvarar det 
behov som finns.  

Avvecklingsplanen visar på vilka förskolor som avvecklats, vilka som kommer 
att avvecklas samt vilka som kan komma att avvecklas på sikt.    
 
Bedömning 

Antalet barn som föds i kommunen har under flera år minskat. De barn som är 
födda 2018 är de barn som till hösten börjar förskoleklass och därmed lämnar 
förskolans verksamhet. De barn som föds i år kommer att börja i förskolans 
verksamhet tidigast under 2025. Diagrammet nedan visar hur det totala antalet 
barn som fötts i kommunen sedan 2018 har utvecklats, men också hur det sett 
ut motsvarande period på året – antalet födda barn under perioden 1 januari till 
15 maj varje år.  

 

Ad
do

 S
ig

n 
ID

-n
um

m
er

: 0
65

62
d7

0-
e7

ca
-4

5b
3-

9d
18

-0
21

08
c1

94
7c

3



 

Utbildningsnämnden 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

25(43) 
2024-06-13  

 

  
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

     

 

 

Antalet barn som till hösten börjar förskoleklass (födda 2018) är 345, medan 
de barn som kan börja förskolan (födda 2023) är 247 – en differens på ca 100 
barn. Det får till följd att efterfrågan på förskoleplatser minskar och 
verksamheten måste anpassa utbudet. 

 

Antalet barn som har en placering i våra kommunala förskolor har minskat de 
senaste åren. Det beror dels på att antalet barn som fötts i kommunen har 
minskat, dels på att antalet privata förskoleplatser utökats i och med  

 

Skogsbrynets etablering hösten 2021. Diagrammet nedan visar antalet barn 
som haft en placering i våra kommunala förskolor - högsta notering 
2018/2019, lägsta notering 2013/2014, samt årets siffror 2023/2024. 

 

Geografisk fördelning av platser 

Efterfrågan på, och behovet av, förskoleplatser varierar i våra olika geografiska 
områden. Vi har ett par områden där antalet förskoleplatser att erbjuda är färre 
än det behov som finns – Saxemara, Listerby och Johannishus. I andra 
områden har vi för många lediga platser – Ronneby, Hallabro och Backaryd. I 
Kallinge, Eringsboda och Bräkne-Hoby bedöms utbudet motsvara efterfrågan.  
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Kartorna nedan visar bedömningen av antalet förskoleplatser nu, samt en 
prognos inför kommande vår. 

 

 

 

 

 

 

Avv
eckli
ngsp
lan 

För 
att 
säke
rställ
a att 
kom
mun
en 
har 
tillrä

ckligt många förskoleplatser att erbjuda, utan att stå med kostnader för platser 
som inte nyttjas (en viss buffert behövs), arbetar verksamheten löpande med att 
göra strategiska planer.  
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En utredning kopplad till långsiktig lokalplanering för områdena Johannishus, 
Hallabro och Bräkne-Hoby är beställd av MEX (Mark- och 
Exploateringsenheten) och väntas efter sommaren. I dessa områden saknas 
ändamålsenliga lokaler på sikt och nya lösningar efterfrågas av verksamheten. 

 

I Backaryd bedrivs verksamheten idag i paviljonger, men kommer att flytta in i 
Backarydskolans lokaler senast inför hösten 2025.  

 

Sedan förra lägesrapporten i februari 2024 har Skogsgårdens förskola och 
Fridhems förskola avvecklats och flyttat in i nya Persborgs förskola. Inom kort 
kommer även Älgbackens förskola och ”Nattis” (barnomsorg på kvällar och 
helger) att flytta in sin verksamhet där.  

Solvändans förskola i Kallinge kommer att avvecklas sommaren 2024 och i 
höst även Hjorthöjdens förskola i Ronneby. 

 

Verksamheter som kan komma att avvecklas framöver: 

• Villa Villekulla förskola i Bräkne-Hoby – tillfälligt bygglov 

• Avdelningarna på Galaxen i Bräkne-Hoby, som numera tillhör 
Savannens förskola 

• Saltkråkans förskola i Bräkne-Hoby – ej ändamålsenliga lokaler 

• Mumindalens förskola i Kallinge – tillfälligt bygglov 

   

Barnrättsbedömning  

Lägesrapport inklusive avvecklingsplan är ett informationsärende och 
barnrättsbedömning redovisas därför inte.  

 

Beslutsunderlag  

Tjänsteskrivelse – Erica Hallberg, Verksamhetsutvecklare   

   

Förslag till beslut 
Utbildningsförvaltningen föreslår Utbildningsnämnden att besluta om att ta 
informationen till protokollet.    
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Beslutsgång 
Ordförande Lennarth Förberg (M) konstaterar att det föreligger ett förslag till 
beslut. Ordförande ställer proposition på tjänsteförslaget och finner att 
utbildningsnämnden bifaller detsamma. 
      

________________ 

 

 

Beslutet skickas till: 

Tobias Ekblad, FC/Skolchef  
Ann-Charlotte Wernered, Verksamhetschef Förskolor 
Erica Hallberg, Verksamhetsutvecklare  
Anna Hinseäng, FC Teknik, Fritid och Kultur 
Kommunstyrelsen FK 
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§ 93 Dnr 2024-000225 600 

LUPP 2023 - Lokal uppföljning av ungdomspolitiken, 
Ronneby kommun. 
 

Beslut 
Utbildningsnämnden beslutar ta informationen till dagens protokoll. 

 

Ärendebeskrivning 
Folkhälsosamordnare Sofie Ceder delgav utbildningsnämndens ledamöter 
redogörelse från LUPP 2023 – Lokal uppföljning av ungdomspolitiken i 
Ronneby kommun.  

Myndigheten för ungdoms- och civilsamhällesfrågors Lupp-undersökning har 
år 2023 genomförts i Ronneby kommun på högstadiet i årskurs 8 samt på 
gymnasiet i årskurs 2. Undersökningen genomfördes under hösten 2023 och 
insamlingen gjordes genom en webbenkät på skolorna. Insamlingen har skötts 
av kommunen och analys samt sammanställning har gjorts av Enkätfabriken på 
uppdrag av Ronneby kommun.  

Lupp står för lokal uppföljning av ungdomspolitiken och startades av MUCF 
år 2001. Lupp är en enkät som ska ge kommuner, stadsdelar eller regioner 
kunskap om ungas situation. MUCF erbjuder enkäten för att stötta kommuner i 
utvecklingen av ungdomspolitiken. Meningen är att beslut som berör unga i 
kommuner ska bygga på aktuell kunskap om ungas situation, erfarenheter och 
åsikter. Lupp-enkäten erbjuds inom tre åldersgrupper: högstadiet 13-16 år, 
gymnasiet 16-19 år och unga vuxna 19-25 år. Nytt för år 2023 är att MUCF 
även erbjuder en anpassad Lupp för elever med särskilda behov.  

Totalt har 286 elever av 355 på högstadiet svarat på undersökningen. 
Svarsfrekvensen på högstadiet är således 81 %. På gymnasiet har 279 elever 
svarat på enkäten, utav totalt 349 elever. Detta ger en svarsfrekvens om 80 %. I 
den här typen av skolundersökningar beror bortfallet ofta på att hela klasser 
inte har haft möjlighet att delta i enkäten eller att elever varit sjuka.  

      

Bedömning 
Av undersökningen kan sammanfattningsvis sägas; 

Att ha kunskap om unga och deras livsvillkor är en viktig förutsättning för 
kommunernas arbete i alla förvaltningar och områden. Både barnkonventionen 
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som nu är lag och Sveriges ungdomspolitik betonar vikten av att alla beslut som 
tas, som på något sätt rör barn och unga, alltid ska utgå från ett barn- och 
ungdomsperspektiv. I Sverige beslutade riksdagen år 2014 om en ny 
ungdomspolitik. Sveriges ungdomspolitiska mål är att alla ungdomar (mellan 13 
och 25 år) ska ha goda levnadsvillkor, makt att forma sina liv och inflytande över 
samhällsutvecklingen. Alla beslut som tas och insatser som genomförs rörande 
unga ska utgå från dessa mål. I det ungdomspolitiska handlingsprogrammet togs 
även tre prioriterade områden fram: ungdomars inflytande, egen försörjning och 
psykisk hälsa. En viss modifiering har gjorts sedan dess, och de nuvarande 
prioriterade områdena är: ungas etablering i arbets- och samhällslivet, ungas 
makt och delaktighet samt ungas fritid, organisering och välmående. 

 

Fritiden i Ronneby kommun  
Andelen som är nöjda med sin fritid och med utbudet av aktiviteter är på liknande 
nivåer som år 2020. Totalt svarar 88 % att de är nöjda med sin fritid. Killar är 
fortsatt mer nöjda med sin fritid och utbudet av aktiviteter än vad tjejer är. Tjejer 
tycker även i något högre grad än killar att det saknas fritidsaktiviteter där de 
bor. Jämfört med år 2020 syns en ökning av andelen som saknar aktiviteter, både 
bland killar och tjejer. Bland de unga som saknar aktiviteter nämns bland annat 
mötesplatser för ungdomar och ett större utbud av sport och idrott.  

När det kommer till ungas fritidsvanor syns generellt inga större förändringar 
jämfört med år 2020. Andelen som läser minst en gång i veckan har dock ökat, 
både bland killar och tjejer. Det är dock mindre vanligt att ägna sig åt läsning än 
år 2017. I övrigt är det fortsatt en hög andel, både av killarna och tjejerna, som 
brukar streama film/serier, umgås med vänner och träna eller idrotta. Killar 
svarar dock i högre grad än tjejer att de brukar träna/idrotta minst en gång i 
veckan. Killar svarar även i betydligt högre grad än tjejer att de brukar spela tv-
spel, onlinespel eller dataspel. Det är däremot mer vanligt bland tjejer än bland 
killar att hålla på med foto/film och andra kreativa aktiviteter, dansa, läsa och 
lyssna på ljudböcker/poddar. En ytterligare förändring som syns jämfört med år 
2020 är att det, till skillnad från tidigare, är mer vanligt bland killar än tjejer att 
vara medlemmar i en förening.  

 

Delaktighet och inflytande  
Majoriteten av ungdomarna i Ronneby vill vara med och bestämma om olika 
saker i skolan. Andelen som vill påverka i frågor i kommunen är lägre, runt 30 % 
totalt sett både i högstadiet och gymnasiet. Andelen som vill påverka i kommunen 
har även minskat över tid och är jämfört med tidigare år på den lägsta nivån år 
2023. Vad gäller synen på möjligheterna att påverka är det en relativt låg andel, 
13 % av högstadieungdomarna och 18 % av gymnasieungdomarna, som svarar 
att de har mycket eller ganska stora möjligheter att föra fram sina åsikter till dem 
som bestämmer. Jämfört med år 2020 har andelen som ser positivt på 
möjligheterna ökat något bland tjejer, men minskat bland killar. Till skillnad från 
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år 2020 ser nu tjejer och killar lika positivt på sina möjligheter att påverka. 
Andelen som ser positivt på sina möjligheter är fortsatt på en lägre nivå än år 
2017.  

I övrigt framgår bland annat att intresset för politik och samhällsfrågor i 
allmänhet minskat något, och att andelen unga med ganska eller mycket stort 
förtroende för politiker är något lägre än år 2020.  

 

Trygghet och utsatthet  
En stor majoritet av ungdomarna i Ronneby känner sig trygga bland annat i 
hemmet, på träningen/sin fritidsaktivitet, i bostadsområdet och i skolan. En något 
lägre trygghet syns i kollektivtrafiken och på stan eller i centrum. Ungdomarna i 
Ronneby känner sig även mindre trygga på stan eller i centrum än snittet för Lupp 
2023. Bland gymnasieungdomarna syns även en lägre trygghet i kollektivtrafiken 
jämfört med snittet. Jämfört med tidigare år syns dock en ökning av andelen tjejer 
som känner sig trygga både på stan eller i centrum och i kollektivtrafiken. Även 
bland killar syns en ökad trygghet på stan eller i centrum.  

I övrigt syns bland annat en minskning av andelen killar som utsatts för 
mobbning. Tjejer har utsatts i liknande grad som år 2020. Totalt sett svarar 
ungdomarna, både i högstadiet och gymnasiet, i högre grad än år 2020 att 
mobbning förekommer i deras skola. Högstadieungdomarna svarar även i högre 
grad än år 2020 att våld, rasism och sexuella trakasserier förekommer i skolan.  

 
Stora skillnader i hälsa mellan kön  
Liksom tidigare år framgår det i årets resultat att det finns stora könsskillnader 
när det kommer till ungas hälsa. Totalt 79 % av killarna svarar att de mår mycket 
eller ganska bra. Motsvarande andel bland tjejerna är 56 %. Tjejer svarar även i 
högre grad än killar att de har regelbundna besvär med bland annat stress, 
nedstämdhet och huvudvärk. Dock syns en minskning över tid, både bland killar 
och tjejer, av andelen som känner sig nedstämda regelbundet. Av de ungdomar 
som har regelbundna besvär tror störst andel att deras besvär beror på 
skolarbete.  

I övrigt framgår i avsnittet att högstadieungdomarna i Ronneby mår bättre än 
snittet för Lupp 2023. De skattar både sin hälsa som mycket eller ganska bra i 
högre grad, och uppger i lägre utsträckning att de har regelbundna 
psykosomatiska besvär. De svarar även att de är nöjda med livet som helhet i 
något högre grad än snittet. Gymnasieungdomarnas hälsa är mer lik snittet för 
Lupp 2023.  

 
Snusning ökar och alkoholkonsumtionen minskar  
I resultatet framkommer även att andelen unga som snusar i Ronneby har ökat 
sedan år 2020, både bland killar och tjejer. Andelen som snusar är dock fortsatt 
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på en högre nivå bland killar än tjejer. I övrigt har andelen som dricker stark 
alkohol minskat över tid, framför allt bland killar. 

      

Förslag till beslut under sammanträdet  
Ordföranden Lennarth Förberg (M) föreslår att informationen tas till dagens 
protokoll.      

      

Beslutsgång 
Ordförande Lennarth Förberg (M) ställer proposition på eget förslag och finner 
att utbildningsnämnden bifaller detsamma. 
      

________________ 

 

 

Beslutet skickas till: 

Sofie Ceder, folkhälsosamordnare 
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§ 94 Dnr 2024-000223 610 

Information om kontrollmoment Internkontrollplan 2024 
UN. 
 

Beslut 
Utbildningsnämnden beslutar ta informationen till dagens protokoll. 

 

Ärendebeskrivning 
Kvalitetsutvecklare Wynona Ekesryd, Utbildningsförvaltningen redovisar de 
kontrollmoment som gäller för internkontrollplanen 2024. 
 
Kontrollmomenten är kopplade till följande kontrollområden/risker; 

1. Risk att vi inte kan ge eleverna i grundskolan goda möjligheter att 
utveckla svenska språket. 

2. Risk att vi inte kan ge eleverna i förskolan goda möjligheter att 
utveckla svenska språket. 

3. Risk att inte rätt åtgärd görs, utifrån barns bästa och med hänsyn till 
tilldelad budget. 

4. Risk att färre får mer att göra på grund av besparingar. 
5. Risk att för många medarbetare per chef skapar stress kring att inte 

kunna uppfylla krav och förväntningar. 
6. Risk att psykosocial problematik ökar på grund av påtryckningar från 

externa aktörer t ex media, vårdnadshavare, politik. 
  

Bedömning 
 

Barnrättsbedömning  

Barnrättsbedömning saknas då barn inte bedöms påverkas av ärendet/beslutet. 

 

Beslutsunderlag  

Tjänsteskrivelse – Wynona Ekesryd, Verksamhetsutvecklare 
Internkontroll 2024 - risker och kontrollmoment slutversion.pptx 
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Förslag till beslut 
Utbildningsförvaltningen föreslår utbildningsnämnden besluta att godkänna 
redovisningen av informationen. 
    

Beslutsgång 
Ordförande Lennarth Förberg (M) konstaterar att det föreligger ett förslag till 
beslut. Ordförande ställer proposition på tjänsteförslaget och finner att 
utbildningsnämnden bifaller detsamma. 

     

________________ 

 

 

Beslutet skickas till: 

Tobias Ekblad, Förvaltningschef 
Wynona Ekesryd, Verksamhetsutvecklare Utbildningsförvaltningen 
Lotta Bolvede, Verksamhetsutveckalre Kommunledningsförvaltningen FK 
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§ 95 Dnr 2024-000185 612 

Information om regional dimensionering - den nya 
gymnasieskolan. 
 

Beslut 
Informationen tas till dagens protokoll. 

 

Ärendebeskrivning 
Ronny Mattsson, Verksamhetschef Gymnasiet,  ref till Skolverkets forum för 
planering och dimensionering i Blekinge län. På forumet varnades för brist på 
utbildad arbetskraft och de konsekvenser det får. Vikten av att dimensionera 
utbildningar rätt betonas. 

Nämndsledamöterna delgavs; 

- Skolverkets bedömningar av utbildningsutbudet; med fokus  på 
Blekinge län, där vi utgör en del av Skåne Gy. 

- Arbetsmarknadsläget år 2035; där brist konstateras inom industriteknik 
och naturbruk, samt vård och omsorg. 

- Övergripande bedömning för gymnasieskolan, komvux och 
högskoleförberedande program. 

- Skolverkets sammanfattning av bedömningarna. 

- Bristyrkenas attraktivitet. 

      

Förslag till beslut under sammanträdet  
Ordföranden Lennarth Förberg (M) föreslår att informationen tas till dagens 
protokoll.      

      

Beslutsgång 
 Ordförande Lennarth Förberg (M) ställer proposition på eget förslag och 
finner att utbildningsnämnden bifaller detsamma. 
     

________________ 
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Beslutet skickas till: 

Ronny Mattsson, Verksamhetschef Gymnasiet,      
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§ 96 Dnr 2024-000183 612 

Information om sökbild för gymnasiet. 
 

Beslut 
Utbildningsnämnden beslutar ta informationen till dagens protokoll. 

 

Ärendebeskrivning 
Ronny Mattsson, Verksamhetschef Gymnasiet, gav inledningsvis en 
redogörelse över vad det innebär att vara behörig till gymnasieskolan.  

För sökande till yrkesprogram krävs att eleven är godkänd i svenska eller 
svenska som andra språk, engelska och matematik; 
samt godkänt i minst fem (5) andra ämnen. Dvs totalt godkänd i 8 ämnen. 

För sökande till högskoleförberedande program krävs förutom att vara 
godkänd i svenska, engelska och matematik ytterliga minst nio (9) ämnen. 
Dvs totalt godkänd i 12 ämnen.    

Därutöver informerades kring färdighetsprov och fri kvot. 

Sökbild per juni 2024; 

Totalt är 362 elever sökande i första hand; dvs behöriga att söka 
gymnasieprogram (318 elever GKH, 44 elever NB). Av de 318 elever som sökt 
i första hand har 220 antagits, av de 44 elever som sökt Naturbruksgymnasiet 
har 35 antagits. 255 elever har antagits till nationella program 2024. 14 elever 
har sökt och antagits till Sjöarpsskolan. Av dessa är nio elever externa 
sökanden. 

      

Bedömning 
I anslutning härtill informerade verksamhetschef Ronny Mattsson om 4-årigt 
Förstärkt Program, som riktar sig främst till elever med AST-diagnos, gått i 
liten undervisningsgrupp, läst reducerat schema och haft individuellt elevstöd. 

 Mattsson redogjorde för generellt upplägg och innehåll; Introår (1a året), 
Årskurs 1 (2a året), Årskurs 2 (3e året) och Årskurs 3 (4e och sista året). 
Uppstart bedöms ske läsåret 2024/2025 på Gymnasieskolan Knut Hahn. 

Finansieras inom budgetramen. 
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Förslag till beslut under sammanträdet  
Ordföranden Lennarth Förberg (M) föreslår att informationen tas till dagens 
protokoll.      

      

Beslutsgång 
Ordförande Lennarth Förberg (M) ställer proposition på eget förslag och finner 
att utbildningsnämnden bifaller detsamma. 
      

________________ 

 

 

Beslutet skickas till: 

Ronny Mattsson, Verksamhetschef Gymnasiet,      
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§ 97 Dnr 2024-000032 602 

Kurser och konferenser juni 2024 
 

Beslut 
Utbildningsnämnden beslutar att ta informationen till dagens protokoll. 

 

Ärendebeskrivning 
Några kurser eller inbjudningar till konferenser har inte inkommit till dagens 
nämndssammanträde. Ej heller finns några utbildningar att rapportera från 
utbildningsnämndens sida. 

      

Förslag till beslut under sammanträdet  
Ordföranden Lennarth Förberg (M) föreslår att informationen tas till dagens 
protokoll.      

      

Beslutsgång 
Ordförande Lennarth Förberg (M) ställer proposition på eget förslag och finner 
att utbildningsnämnden bifaller detsamma. 
      

________________ 

 

 

Beslutet skickas till: 

Akten 
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§ 98 Dnr 2024-000033 600 

Aktuellt i verksamheten juni 2024 
 

Beslut 
Utbildningsnämnden beslutar att ta informationen till dagens protokoll, samt 
att lägesrapport delges utbildningsnämnden i oktober månad. 

 

Ärendebeskrivning 
Förvaltningschef Tobias Ekblad informerade inledningsvis, med anledning av 
att denne slutar sin tjänst som förvaltningschef/skolchef för annat uppdrag, att 
verksamhetschef Lotta Wernered tillträder som tillförordnad förvaltningschef 
fr o m 2024-06-28. 

 

Vidare informerade förvaltningschefen om den planerade tillsyn/inspektion 
som Skolinspektionen utfört på Kallingeskolan. Inspektionen resulterade i 
anmärkningar och föreläggande om vite. 

Skolinspektionen efterfrågar svar/åtgärder på bl a undervisningstid, 
legitimerade och behöriga lärare, extra anpassning/särskilt stöd, information 
och återrapportering från rektor, frånvarorapportering och kränkningar. 

Föreläggandet avser individuella studieplaner för nyanlända och extra 
studiestöd. Anmärkningen avser studiehandledning på modersmålet. 

Processen att åtgärda anmärkningarna pågår. Delrapportering kommer att ske 
till Utbildningen i oktober månad. 

      

Förslag till beslut under sammanträdet  
Ordföranden Lennarth Förberg (M) föreslår att informationen tas till dagens 
protokoll och att delredovisning gällande Skolinspektionens tillsyn sker under 
oktober månad.      

      

Beslutsgång 
Ordförande Lennarth Förberg (M) ställer proposition på eget förslag och finner 
att utbildningsnämnden bifaller detsamma. 
      

Ad
do

 S
ig

n 
ID

-n
um

m
er

: 0
65

62
d7

0-
e7

ca
-4

5b
3-

9d
18

-0
21

08
c1

94
7c

3



 

Utbildningsnämnden 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

41(43) 
2024-06-13  

 

  
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

     

 

 

 

Beslutet skickas till: 

Ann-Charlotte Wernered, tillträdande förvaltningschef/skolchef 
Tobias Ekblad, Förvaltningschef/Skolchef 
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§ 99 Dnr 2024-000034 002 

Återrapportering av delegationsbeslut UN juni 2024 
 

Beslut 
Informationen tas till dagens protokoll. 

 

Ärendebeskrivning 
Delegationslista över av förvaltningschefen tagna beslut 2024-05-24—2024-
06-07, samt lista över delegationsbeslut tagna i Verksamhetsområde 
Grundskola 2024-05-03—2024-05-27 och lista över delegationsbeslut tagna i 
Verksamhetsområde GyV- VUX 2024-04-23--2024-04-30; och 
delegationsbeslut över skolskjutsärenden tagna 2024-04-12—2024-05-28 har 
delgivits utbildningsnämndens ledamöter digitalt. 

      

Förslag till beslut under sammanträdet  
Ordföranden Lennarth Förberg (M) föreslår att informationen tas till dagens 
protokoll.      

      

Beslutsgång 
 Ordförande Lennarth Förberg (M) ställer proposition på eget förslag och 
finner att utbildningsnämnden bifaller detsamma. 
     

________________ 

 

 

Beslutet skickas till: 

Akten 
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§ 100 Dnr 2024-000035 000 

Delgivningar UN juni 2024 
 

Beslut 
Utbildningsnämnden beslutar att ta informationen till dagens protokoll. 

 

Ärendebeskrivning 
 

 2024.37-627 

Statistik från IFO maj 2024. 

 

 2024.46-012 

Utbildningsförvaltningen: Årshjul för Utbildningsnämnden 2024. 

      

Förslag till beslut under sammanträdet  
Ordföranden Lennarth Förberg (M) föreslår att informationen tas till dagens 
protokoll.      

      

Beslutsgång 
Ordförande Lennarth Förberg (M) ställer proposition på eget förslag och finner 
att utbildningsnämnden bifaller detsamma. 
      

________________ 

 

 

Beslutet skickas till: 

Akten 
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§ 83 Dnr 2024-000030 004 


Fastställande av dag för justering 2024 
 


Beslut 
Utbildningsnämnden beslutar utse 2:e vice ordförande Göran Ohlsson (S) som 
justerare jämte nämndsordföranden Lennarth Förberg (M) att  


1. att det omedelbart justerade nämndsprotokollet justeras 2024-06-14 
genom digital signering. 


2.  att nämndsprotokollet justeras digitalt 2024-06-19. 


 


Ärendebeskrivning 
Utbildningsnämnden utser 2:e vice ordförande Göran Ohlsson (S) som 
justerare jämte nämndsordföranden Lennarth Förberg (M) att justera dagens 
nämndsprotokoll. 


      


Bedömning 
Nämndsprotokollen signeras digitalt.  


      


Förslag till beslut 
Utbildningsnämnden föreslås besluta; 


1. att det omedelbart justerade nämndsprotokollet justeras 2024-06-14 
genom digital signering. 


2.  att nämndsprotokollet justeras digitalt 2024-06-19. 


      


________________ 


 


 


Beslutet skickas till: 


Akten 
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§ 84 Dnr 2024-000031 006 


Godkännande av dagordning 2024 
 


Beslut 
Utbildningsnämnden godkänner dagordningen. 


 


Ärendebeskrivning 
Utbildningsnämndens dagordning/kallelse har behandlats i Ordförandeberedning 
och Presidie.  


Utbildningsnämnden har tillställts dagordningen i samband med kallelseutskick. 


      


Förslag till beslut 
 Utbildningsnämnden föreslås godkänna dagordningen för 
nämndssammanträdet 2024-06-13.       


________________ 


 


 


Beslutet skickas till: 


Akten  
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§ 85 Dnr 2024-000238 214 


Beg om remissyttrande/samråd ang Förslag till 
detaljplan för del av Ronneby 22:1 m.fl. (Viggen norra 
etapp 3), Ronneby kommun, Dnr KS 2020/684. 
Omedelbar justering. 
 


Beslut 
Utbildningsnämnden har inte några invändningar till förslaget om detaljplan 
för del av Ronneby 22:1 m.fl. (Viggen norra etapp 3). 


Ärendet är omedelbart justerat. 


 


Ärendebeskrivning 
Det finns ett förslag till detaljplan för del av Ronneby 22:1 m.fl. (Viggen norra 
etapp 3. Syftet med detaljplanen är att möjliggöra uppförande av detaljhandel 
och verksamhet. Utbildningsnämnden ges nu tillfälle att yttra sig.  


Bedömning 
Förslaget till detaljplan för del av Ronneby 22:1 m.fl. (Viggen norra etapp 3) 
påverkar inte Utbildningsförvaltningens verksamheter och 
Utbildningsförvaltningen ser därför inte någon anledning att ha synpunkter på 
förslaget.  


 


Barnrättsbedömning  


Planbeskrivningen inkluderar barnrättsbedömning. 


 


Beslutsunderlag  


Tjänsteskrivelse – Erica Hallberg, Verksamhetsutvecklare 
Planbeskrivning Detaljplan för del av Ronneby 22:1 m.fl.(Viggen norra etapp 3) 
Plankarta 2024-04-30 
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Förslag till beslut 
Utbildningsförvaltningen föreslår Utbildningsnämnden att inte ha några 
invändningar till förslaget om detaljplan för del av Ronneby 22:1 m.fl. (Viggen 
norra etapp 3).      


 


Ordförande Lennarth Förberg (M) konstaterar att det föreligger ett förslag till 
beslut. Ordförande ställer proposition på tjänsteförslaget och finner att 
utbildningsnämnden bifaller detsamma. 
 


 


________________ 


 


 


Beslutet skickas till: 


Kommunstyrelsen 
Erica Hallberg, verksamhetsutvecklare 
Karla Hentzel, planarkitekt 
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§ 86 Dnr 2024-000254 600 


Förslag till förändrad attesträtt inom 
Utbildningsnämndens verksamheter. 
 


Beslut 
Utbildningsnämnden beslutar att från och med 2024-06-28 ge Ann-Charlotte 
Wernered attesträtt som förvaltningschef.   
 


Ärendebeskrivning 
Nuvarande förvaltningschef Tobias Ekblad lämnar sin tjänst 2024-06-27 och i 
hans ställe tillträder Ann-Charlotte Wernered som tillförordnad 
förvaltningschef.  
      


Bedömning 
I och med att Tobias Ekblad lämnar sin tjänst och Ann-Charlotte Wernered 
tillträder som tillförordnad förvaltningschef från och med 2024-06-28 bör 
utbildningsnämnden besluta att ge henne den attesträtt som är kopplad till 
funktionen förvaltningschef.  
 
Barnrättsbedömning    


Barnrättsbedömning saknas då barn inte bedöms påverkas av ärendet.  


 
Beslutsunderlag  


Tjänsteskrivelse – Tobias Ekblad, förvaltningschef/skolchef   
      


Förslag till beslut 
Utbildningsförvaltningen föreslår utbildningsnämnden besluta att från och med 
2024-06-28 ge Ann-Charlotte Wernered attesträtt som förvaltningschef.   
      


Beslutsgång 
Ordförande Lennarth Förberg (M) konstaterar att det föreligger ett förslag till 
beslut. Ordförande ställer proposition på tjänsteförslaget och finner att 
utbildningsnämnden bifaller detsamma. 
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________________ 


 


 


Beslutet skickas till: 


Ann-Charlotte Wernered, tillträdande förvaltningschef/skolchef 
Tobias Ekblad, Förvaltningschef/Skolchef 
Personal 
Ekonomienheten 
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§ 87 Dnr 2024-000246 041 


Uppföljning av budget maj 2024 
 


Beslut 
Utbildningsnämnden beslutar att ta informationen till dagens protokoll.      


 


Ärendebeskrivning 
Uppföljningen och prognosen för maj visar på ett minus på 39 683 tkr. Det är 
en förbättring med ytterligare ca 1 300 tkr sedan förra uppföljningen.      


Bedömning 
Då prognosen för IKE är något säkrare ser vi att den posten har förbättrats 
något liksom att bemanningsplaneringen inom förskola och grundskola gör att 
prognosen ser bättre ut. Det är fortfarande osäkerhet kring interkommunala 
ersättningar samt att vi ännu inte ser effekten av det beslut som togs in 
nämnden gällande översyn av kostnader som inte är undervisningsnära.      


 


Förslag till beslut under sammanträdet  
 Ordföranden Lennarth Förberg (M) föreslår att informationen tas till dagens 
protokoll.      


     


Beslutsgång 
Ordförande Lennarth Förberg (M) ställer proposition på eget förslag och finner 
att utbildningsnämnden bifaller detsamma. 
      


________________ 


 


 


Beslutet skickas till: 


Tobias Ekblad, FC/Skolchef 
Ann-Charlotte Wernered, tillträdande FC/Skolchef 
Ekonomienheten 
Kommunstyrelsen FK    
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§ 88 Dnr 2024-000204 041 


Uppdaterade förslag på åtgärder för att arbeta mot en 
budget i balans 2024. 
 


Beslut 
Utbildningsnämnden beslutar att invänta den slutliga rapporten från PWC 
avseende genomlysningen av utbildningsförvaltningens verksamheter. 


 


Ärendebeskrivning 
Vid maj månads utbildningsnämnd presenterade utbildningsförvaltningen 
förslag på åtgärder för att arbeta mot en budget i balans. Utbildningsnämnden 
beslutade att införa en åtgärd vilket innebar att respektive chef ser över budget 
för att minska kostnader som inte är undervisningsnära och återrapporterar 
dessa. Beslut om en andra åtgärd, vilket skulle innebära att aktuella och 
kommande rekryteringar stoppas och anställningsprövas togs inte. Beslut 
fattades att utbildningsförvaltningen skulle återkomma vid juni månads 
sammanträde och presentera eventuellt nya fakta inför nytt ställningstagande.   


 


Bedömning 
Den 21/5 fick utbildningsförvaltningen, presidiet i utbildningsnämnden samt 
delar av kommunstyrelsen en presentation av PWCs genomlysning av 
utbildningsförvaltningens verksamheter. Rapporten är i detta läge 
arbetsmaterial vilket innebär att dess innehåll inte ska spridas eller kan 
användas i just detta ärende. Utbildningsförvaltningens bedömning är 
fortfarande att innehållet har stor påverkan på vilka eventuella åtgärder som 
bör vidtas för att på sikt arbeta mot en budget i balans. Åtgärder för att arbeta 
mot en budget i balans för 2024 är dels beslutade i nämnd, dels ett fokus i det 
löpande arbetet då antalet barn minskar i verksamheten. Dock finns 
möjligheten att besluta om ytterligare åtgärder med endast 2024 i fokus. 
Sådana åtgärder riskerar, vilket konstaterats tidigare, att påverka negativt på 
sikt då vi befinner oss i ett osäkert läge. Den kommunala ekonomin kommer 
förbättras 2025 enligt rapporter från bland annat SKR, vi har ej offentliga och 
slutförda utredningar internt samt att antalet barn fortsätter minska. De 
åtgärder som redan vidtagits, ej inräknat det beslut som togs av nämnden i maj, 
innebär att det prognosticerade minusresultatet har minskats med ca 5 miljoner 
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kronor. Därmed är det utbildningsförvaltningens bedömning att 
utbildningsnämnden bör besluta om vilka eventuella åtgärder som bör vidtas.    


 


Barnrättsbedömning  


En barnrättsbedömning är framtagen och bifogad det tidigare ärendet.  


 


Beslutsunderlag  


Tjänsteskrivelse – Tobias Ekblad, förvaltningschef/skolchef   


   


Förslag till beslut 
Utbildningsförvaltningen föreslår utbildningsnämnden besluta att införa 
tidigare föreslagna åtgärden med ett stopp för nuvarande rekryteringar och 
införa anställningsprövning  


 


eller besluta att invänta den slutliga rapporten från PWC avseende 
genomlysningen av utbildningsförvaltningens verksamheter.   


 


Förslag till beslut under sammanträdet  
Ordföranden Lennarth Förberg (M) föreslår utbildningsnämnden besluta att 
invänta dels den slutliga rapporten från PWC, dels kommunstyrelsens 
slutsatser av rapporten. 


      


Beslutsgång 
 Ordförande Lennarth Förberg (M) ställer proposition på eget förslag och 
finner att utbildningsnämnden bifaller detsamma. 
     


________________ 


 


 


Beslutet skickas till: 


Tobias Ekblad, FC/Skolchef 
Johan Sjögren, Ekonomichef 







 


Utbildningsnämnden 


SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 


13(43) 
2024-06-13  


 


  
 


 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 


     


 


Ekonomienheten 
Kommunstyrelsen FK 
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§ 89 Dnr 2024-000250 041 


Uppdatering från UNs arbetsmöte gällande Budget 2025 
 


Beslut 
Utbildningsnämnden beslutar att ta informationen till protokollet samt efter 
samråd med utbildningsförvaltningen besluta om lämpliga prioriteringar och 
ställningstagande avseende äskanden och ramminskningar inför 
budgetförslaget för 2025. 


 


Ärendebeskrivning 
Vid arbetsmötet gällande Budget 2025 och mål för 2025 uttryckte 
utbildningsnämnden önskemål om ytterligare information vid juni månads 
nämnd inför budgetbeslutet i augusti. Utbildningsförvaltningen fick i uppdrag 
att tillföra eventuellt nya fakta och om så är möjligt, ge mer klarhet i 
kommande äskanden.  


Bedömning 
Utbildningsförvaltningen står inför stora förändringar då demografin har 
förändrats på kort tid. Antalet födda barn minskar och vi ser att antalet 
barn/elever i grundskolan kommer minska på både kort och lång sikt. Hösten 
2024 har vi två nybyggda 4 – 9 skolor i tätorten som inte kommer vara helt 
fulla med elever utan det finns möjlighet att skriva in fler elever. Samtidigt har 
utbildningsförvaltningen av kommunfullmäktige fått två uppdrag; att 
genomlysa hela utbildningsförvaltningen samt se över antalet skolenheter. 
Dessa uppdrag presenteras i sin helhet i höst. Med stor sannolikhet kommer 
dessa två uppdrag på sikt påverka kostnader och organisation om beslut fattas i 
en sådan riktning. 


 


Bedömningen är att det i nuläget finns kostnader som inte kan rymmas inom 
planerad ram för 2025. Även om antalet barn inom grundskolan minskar har 
inga politiska beslut tagits om att minska antalet skolenheter eller organisation. 
De politiska beslut som sedan tidigare tagits är kostnadsdrivande för 
förvaltningen, då man inte erhållit kompensation för dessa. Utbetalningar till 
fristående aktörer och andra kommuner är också en kostnadsdrivande post som 
nämnden inte heller fått kompensation för. Dessutom finns det sedan tidigare 
beslut om införande av 1:1 vilket också är en ökad kostnad för gymnasieskolan 
då vi har ökat antal elever där. Inte heller där har nämnden kompenserats. 
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Därmed finns det även för 2025, utifrån aktuellt läge, äskanden. 
Förutsättningarna kan ändras under hösten men i detta läge är bedömningen att 
äskanden bör göras för att säkerställa täckning för de kostnader som uppstår 
eller har uppstått. 


Skulle utredningarna eller andra förutsättningar ändras under hösten till följd 
av politiska beslut kan behovet av äskanden minska men i nuläget finns 
behoven. 


 


I nuläget ser vi att vi därmed kommer behöva äska för följande poster: 


Lärare i moderna språk grundskola Skollagen kräver att vi ska undervisa i 
fler moderna språk 


Skolbibliotek Böcker till skolbibliotek som vi måste 
ha enligt skollagen. 


Skolledare och elevassistenter inom 
anpassad grundskola 


En biträdande rektorstjänst inom 
anpassad grundskola som mer än 
dubblerat antalet elever. I nuläget är 
rektor ansvarig för 75 personer. 
Elevernas särskilda behov kräver 
stödpersonal. 


Reinvestering i för gamla Ipads inom 
förskola och licensavgifter samt 1:1 
datorer för gymnasieskolan. 


Ipads som är över 7 år finns i 
verksamheten och håller inte för de 
nya digitala systemen. 1:1 är ett 
politiskt beslut och när elevkullarna 
ökat på gymnasiet ökar kostnaderna,  


Personal inom AST En stor ökning av elever inom AST 
medför behov av fler personal. 


Elevassistenter inom grundskolan Ett stort antal som anställts pga. av 
elever med stora behov och HVB – 
placeringar som inte är finansierade. 


Heltidsmentorer Beslut i KF att införa heltidsmentorer 
men är ofinansierade 


Interkommunal ersättning och 
ersättning till fristående enheter 


Vi har ökat antal elever i kullarna 
inom gymnasieskolan sedan 2023. 
Inget tillskott har skett för att kunna 
betala ut till de som går till andra 
huvudmän. Eleverna är fortfarande 
kvar i verksamheten.  


Ökade kostnader gymnasieskolan 
2800 poäng för samtliga elever samt 
GY2025. 


Alla elever skall få möjligheten att 
läsa 2800 poäng och hösten 2025 
förändras kursplaner till ämnesplaner. 


 
Totalen uppgår i nuläget till ca 45 miljoner kronor.   
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Gemensamt med utbildningsförvaltningen behöver utbildningsnämnden ta 
ställning till hur dessa äskanden skall hanteras. Vi ser att det finns möjligheter 
att minska ramen för förskolans verksamheter. Därmed kan den 
ramminskningen gå till vissa äskanden som finns ovan och som nämnden 
önskar ska prioriteras. De kan då strykas. Det kan också gå till icke 
finansierade poster såsom tidigare beslutade ramminskningar och besparing för 
en central inköpsenhet. Dessa har vi hittills inte kunnat hämta in.  


 


Om beslutet blir att inte gå fram med äskanden måste en process inledas om 
hur vi ska genomföra minskningar av kostnader innan det nya budgetåret. 
Annars kommer första prognosen för 2025 visa på ett större minus.  


 


Barnrättsbedömning  


Barnrättsbedömning saknas då ärendet i detta läge inte bedöms påverka barn.  


 


Beslutsunderlag  


Tjänsteskrivelse – Tobias Ekblad, förvaltningschef/skolchef 


 


Förslag till beslut 
Utbildningsförvaltningen föreslår utbildningsnämnden besluta ta 
informationen till protokollet samt efter samråd med utbildningsförvaltningen 
besluta om lämpliga prioriteringar och ställningstagande avseende äskanden 
och ramminskningar inför budgetförslaget för 2025.    


 


Beslutsgång 
Ordförande Lennarth Förberg (M) konstaterar att det föreligger ett förslag till 
beslut. Ordförande ställer proposition på tjänsteförslaget och finner att 
utbildningsnämnden bifaller detsamma. 
      


________________ 


 


 


 


 







 


Utbildningsnämnden 


SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 


17(43) 
2024-06-13  


 


  
 


 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 


     


 


Beslutet skickas till: 


Tobias Ekblad, `FC/Skolchef 
Ekonomienheten 
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§ 90 Dnr 2024-000224 629 


Kommunfullmäktiges uppdrag att UN utreder 
möjligheten att återinföra seniorer i skolan. 
 


Beslut 
Utbildningsnämnden föreslår kommunfullmäktige att besluta att inte återinföra 
seniorer i skolan då det saknas resurser i frågan både gällande personal och 
ekonomi. Frågan hänskjuts till kommande budgetberedning 2025. 


 


Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige har gett i uppdrag till Utbildningsnämnden att utreda 
möjligheten att återinföra seniorer i skolan. 
      


Bedömning 
Utbildningsförvaltningen kommer i sin utredning fram till att det saknas 
resurser, både gällande personal och ekonomi, för att återinföra seniorer i 
skolan.   


 


Barnrättsbedömning  


Underrubriken Barnrättsbedömning ska vara med, förutom i 
informationsärenden. Barnchecklista görs enligt Rutin - barnrättsbaserade 
beslutsunderlag och läggs som underlag i ärendet.  


Om barn, enligt barnchecklistan, inte bedöms påverkas av ärendet/beslutet ska 
det uttalas med formuleringen ”Barnrättsbedömning saknas då barn inte 
bedöms påverkas av ärendet/beslutet”.  


 


Beslutsunderlag  


Summering av vad som krävs för att återuppliva Seniorer i skolan 


  


Marknadsföring 
Marknadsföringsåtgärder spelar en central roll i att skapa medvetenhet och 
locka intresserade. Det kan till exempel handla om att skapa och skicka ut 
vykort till den lämpliga åldersgruppen samt aktivt besöka pensionärsföreningar 
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och delta i kommunens seniormässa. Etablering av mediekontakter blir också 
viktigt för att sprida budskapet på olika plattformar. 


 


Administration 
Administrationen är en nyckelfaktor och det krävs en dedikerad person för att 
ta emot intresseanmälningar, uppdatera registret över befintliga seniorer och 
säkerställa en smidig hantering av processen.  
Det behövs en kontaktperson för att samordna med de seniorer i Karlskrona 
som för närvarande håller i grundutbildningen. Detta inkluderar att boka upp 
dem och se till att de är tillgängliga för kommande utbildningsomgångar i 
Ronneby. I förlängningen behöver vi få in någon av våra ”egna” seniorer som 
lärare under utbildningsveckan. 
 
Utbildning av seniorer: 
Samtliga seniorer som anmäler sig behöver genomgå en utbildning kring vad 
som gäller i skolan. Den beräknade tiden för detta är 5 dagar. Upplägg och 
innehåll för dessa dagar ska planeras utifrån exempelvis Karlskronas struktur, 
då de har ett framgångsrikt koncept. För att utbilda seniorerna krävs tid för 
planering och för utbildningstillfällena antingen för personer internt eller så 
krävs medel för att köpa in utbildning. Utöver detta bör seniorerna få möjlighet 
att göra studiebesök på olika enheter för att matchningen av seniorer till rätt 
verksamhet och stadier blir så bra som möjligt. 
 
Utbildningsplanering:  
Utbildningsplan för Ronnebys seniorer bör arbetas fram i samarbete med 
exempelvis Karlskrona kommun. 
Inför varje utbildningsomgång ska någon skicka ut kallelser, ordna lokal och 
fika samt kontakta rektorer för att planera studiebesök på skolorna.  
Under veckan behöver någon finnas tillgänglig för att svara på frågor samt 
vara med på några av passen. Efter varje utbildningsvecka blir det viktigt att 
matcha de seniorer som bestämmer sig för att fortsätta mot önskade skolor och 
säkerställa en smidig introduktion. 
 
Uppföljning: 
En kontinuerlig uppföljning av de befintliga seniorerna är nödvändig för att 
säkerställa att allt fungerar som det ska. Detta inkluderar regelbundna 
utvärderingar och kommunikation för att adressera eventuella utmaningar eller 
förbättringsområden. 
 


Barnrättsbedömning  


Rör frågan/ärendet barn? JA 
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Om du svarar JA. Ta då även ställning till nedanstående frågor: 
• Vilka barn berörs av beslutet? 
Barn och elever i samtliga verksamheter inom utbildningsförvaltningen. 
 
• Innebär beslutet att barnets bästa sätts i främsta rummet?  
JA, det innebär ingen försämring utifrån vad barnet/eleverna får idag.  
 
• Tillgodoses barnets rätt till utveckling genom beslutet? JA 
 
• Har barn getts möjlighet att uttrycka sin åsikt och har deras åsikt beaktats? 
NEJ. Då detta beslut inte tar bort något från befintlig organisation bedöms det 
inte vara nödvändigt att höra barns åsikt.  
 
• Har du analyserat vilka barn som kan diskrimineras på grund av beslutet? 
NEJ. Då detta beslut inte tar bort något från befintlig organisation bedöms 
detta inte vara nödvändigt att utreda.  
 
Beslutsunderlag  


Tjänsteskrivelse – Annika Forss, kvalitetsutvecklare.  
   


Förslag till beslut 
Utbildningsförvaltningen föreslår Utbildningsnämnden att föreslå 
kommunfullmäktige att besluta att inte återinföra seniorer i skolan då det 
saknas resurser i frågan både gällande personal och ekonomi.  


 


Förslag till beslut under sammanträdet  
Nämndsledamot Staffan Stranne (S) föreslår att ett tillägg till beslutsförslaget 
formuleras om att frågan läggs till kommande budgetberedning 2025. 


     


Beslutsgång 1 
 Ordförande Lennarth Förberg (M) konstaterar att det föreligger ett förslag till 
beslut. Ordförande ställer proposition på tjänsteförslaget och finner att 
utbildningsnämnden bifaller detsamma. 
 


Beslutsgång 2 
 Ordförande Lennarth Förberg (M) ställer frågan om utbildningsnämnden kan 
bifalla föreslaget tillägg om att frågan hänskjuts till kommande 
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budgetberedning 2025. Ordföranden finner att utbildningsnämnden bifaller 
detsamma. 
     


________________ 


 


 


Beslutet skickas till: 


Kommunstyrelsen/Kommunfullmäktige 
Tobias Ekblad, FC/Skolchef 
Annika Forss, kvalitetsutvecklare 
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§ 91 Dnr 2024-000191 212 


Information om ny översiktsplan för Ronneby 2045. 
 


Beslut 
Utbildningsnämnden beslutar ta informationen till dagens protokoll. 


 


Ärendebeskrivning 
Stadsarkitekt Helena Revelj och planarkitekt Matilda Stjärnfäldt informerade 
inledningsvis kring syftet med en översiktsplan. Översiktsplanen ger 
vägledning för hur mark- och vattenområden ska användas och visar på 
kommunens långsiktiga utveckling över hur den bygga miljön ska användas, 
utvecklas och bevaras. Översiktsplanen omfattar hela kommunen och uttrycker 
kommunens ambitioner för en hållbar samhällsutveckling och en god livs- och 
näringslivsmiljö.  


Översiktsplanen regleras av Plan- och bygglagen samt Miljöbalken. Planen är 
inte juridiskt bindande, men den är ett viktigt strategiskt verktyg. 


Vidare redogjordes för planprocessen bestående av samrådsförslag och 
samråd, omarbetning av planförslaget, granskning av planförslaget, antagande 
och laga kraft. 


Delar av Samrådsförslagets innehåll såsom utvecklingsinriktning, 
bostadsförsörjning/bostadsutveckling/befolkningstillväxt, kultur och fritid, 
skola och utbildning, geografiska områden samt prövning av barns bästa 
kommenterades. Visning av samrådskartan skedde. 


Synpunkter på förslaget lämnas senast den 30 augusti 2024 skriftligen till 
Kommunstyrelsen där yttrandet ska märkas med ”Dnr 2022/645”. Ytterligare 
information om Översiktsplan 2024 finns på www.ronneby.se/ronneby2045 . 


      


Förslag till beslut under sammanträdet  
Ordföranden Lennarth Förberg (M) föreslår att informationen tas till dagens 
protokoll.      


      



http://www.ronneby.se/ronneby2045
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Beslutsgång 
Ordförande Lennarth Förberg (M) ställer proposition på eget förslag och finner 
att utbildningsnämnden bifaller detsamma. 
      


________________ 


 


 


Beslutet skickas till: 


Helena Revelj, stadsarkitekt 
Matilda Stjärnfäldt, planarkitekt 
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§ 92 Dnr 2024-000234 630 


Lägesrapport förskolan - Avvecklingsplan juni 2024 
 


Beslut 
Utbildningsnämnden beslutar att ta informationen till dagens protokoll. 
 


Ärendebeskrivning 
I enlighet med Utbildningsnämndens årshjul, presenteras här en lägesrapport 
samt avvecklingsplan för förskolan. Rapporten inkluderar statistik som visar på 
antalet födda barn i kommun, antal barnplaceringar i kommunens förskolor 
samt om antalet förskoleplatser som kommunen har att erbjuda motsvarar det 
behov som finns.  


Avvecklingsplanen visar på vilka förskolor som avvecklats, vilka som kommer 
att avvecklas samt vilka som kan komma att avvecklas på sikt.    
 
Bedömning 


Antalet barn som föds i kommunen har under flera år minskat. De barn som är 
födda 2018 är de barn som till hösten börjar förskoleklass och därmed lämnar 
förskolans verksamhet. De barn som föds i år kommer att börja i förskolans 
verksamhet tidigast under 2025. Diagrammet nedan visar hur det totala antalet 
barn som fötts i kommunen sedan 2018 har utvecklats, men också hur det sett 
ut motsvarande period på året – antalet födda barn under perioden 1 januari till 
15 maj varje år.  
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Antalet barn som till hösten börjar förskoleklass (födda 2018) är 345, medan 
de barn som kan börja förskolan (födda 2023) är 247 – en differens på ca 100 
barn. Det får till följd att efterfrågan på förskoleplatser minskar och 
verksamheten måste anpassa utbudet. 


 


Antalet barn som har en placering i våra kommunala förskolor har minskat de 
senaste åren. Det beror dels på att antalet barn som fötts i kommunen har 
minskat, dels på att antalet privata förskoleplatser utökats i och med  


 


Skogsbrynets etablering hösten 2021. Diagrammet nedan visar antalet barn 
som haft en placering i våra kommunala förskolor - högsta notering 
2018/2019, lägsta notering 2013/2014, samt årets siffror 2023/2024. 


 


Geografisk fördelning av platser 


Efterfrågan på, och behovet av, förskoleplatser varierar i våra olika geografiska 
områden. Vi har ett par områden där antalet förskoleplatser att erbjuda är färre 
än det behov som finns – Saxemara, Listerby och Johannishus. I andra 
områden har vi för många lediga platser – Ronneby, Hallabro och Backaryd. I 
Kallinge, Eringsboda och Bräkne-Hoby bedöms utbudet motsvara efterfrågan.  
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Kartorna nedan visar bedömningen av antalet förskoleplatser nu, samt en 
prognos inför kommande vår. 


 


 


 


 


 


 


Avv
eckli
ngsp
lan 


För 
att 
säke
rställ
a att 
kom
mun
en 
har 
tillrä


ckligt många förskoleplatser att erbjuda, utan att stå med kostnader för platser 
som inte nyttjas (en viss buffert behövs), arbetar verksamheten löpande med att 
göra strategiska planer.  
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En utredning kopplad till långsiktig lokalplanering för områdena Johannishus, 
Hallabro och Bräkne-Hoby är beställd av MEX (Mark- och 
Exploateringsenheten) och väntas efter sommaren. I dessa områden saknas 
ändamålsenliga lokaler på sikt och nya lösningar efterfrågas av verksamheten. 


 


I Backaryd bedrivs verksamheten idag i paviljonger, men kommer att flytta in i 
Backarydskolans lokaler senast inför hösten 2025.  


 


Sedan förra lägesrapporten i februari 2024 har Skogsgårdens förskola och 
Fridhems förskola avvecklats och flyttat in i nya Persborgs förskola. Inom kort 
kommer även Älgbackens förskola och ”Nattis” (barnomsorg på kvällar och 
helger) att flytta in sin verksamhet där.  


Solvändans förskola i Kallinge kommer att avvecklas sommaren 2024 och i 
höst även Hjorthöjdens förskola i Ronneby. 


 


Verksamheter som kan komma att avvecklas framöver: 


• Villa Villekulla förskola i Bräkne-Hoby – tillfälligt bygglov 


• Avdelningarna på Galaxen i Bräkne-Hoby, som numera tillhör 
Savannens förskola 


• Saltkråkans förskola i Bräkne-Hoby – ej ändamålsenliga lokaler 


• Mumindalens förskola i Kallinge – tillfälligt bygglov 


   


Barnrättsbedömning  


Lägesrapport inklusive avvecklingsplan är ett informationsärende och 
barnrättsbedömning redovisas därför inte.  


 


Beslutsunderlag  


Tjänsteskrivelse – Erica Hallberg, Verksamhetsutvecklare   


   


Förslag till beslut 
Utbildningsförvaltningen föreslår Utbildningsnämnden att besluta om att ta 
informationen till protokollet.    
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Beslutsgång 
Ordförande Lennarth Förberg (M) konstaterar att det föreligger ett förslag till 
beslut. Ordförande ställer proposition på tjänsteförslaget och finner att 
utbildningsnämnden bifaller detsamma. 
      


________________ 


 


 


Beslutet skickas till: 


Tobias Ekblad, FC/Skolchef  
Ann-Charlotte Wernered, Verksamhetschef Förskolor 
Erica Hallberg, Verksamhetsutvecklare  
Anna Hinseäng, FC Teknik, Fritid och Kultur 
Kommunstyrelsen FK 
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§ 93 Dnr 2024-000225 600 


LUPP 2023 - Lokal uppföljning av ungdomspolitiken, 
Ronneby kommun. 
 


Beslut 
Utbildningsnämnden beslutar ta informationen till dagens protokoll. 


 


Ärendebeskrivning 
Folkhälsosamordnare Sofie Ceder delgav utbildningsnämndens ledamöter 
redogörelse från LUPP 2023 – Lokal uppföljning av ungdomspolitiken i 
Ronneby kommun.  


Myndigheten för ungdoms- och civilsamhällesfrågors Lupp-undersökning har 
år 2023 genomförts i Ronneby kommun på högstadiet i årskurs 8 samt på 
gymnasiet i årskurs 2. Undersökningen genomfördes under hösten 2023 och 
insamlingen gjordes genom en webbenkät på skolorna. Insamlingen har skötts 
av kommunen och analys samt sammanställning har gjorts av Enkätfabriken på 
uppdrag av Ronneby kommun.  


Lupp står för lokal uppföljning av ungdomspolitiken och startades av MUCF 
år 2001. Lupp är en enkät som ska ge kommuner, stadsdelar eller regioner 
kunskap om ungas situation. MUCF erbjuder enkäten för att stötta kommuner i 
utvecklingen av ungdomspolitiken. Meningen är att beslut som berör unga i 
kommuner ska bygga på aktuell kunskap om ungas situation, erfarenheter och 
åsikter. Lupp-enkäten erbjuds inom tre åldersgrupper: högstadiet 13-16 år, 
gymnasiet 16-19 år och unga vuxna 19-25 år. Nytt för år 2023 är att MUCF 
även erbjuder en anpassad Lupp för elever med särskilda behov.  


Totalt har 286 elever av 355 på högstadiet svarat på undersökningen. 
Svarsfrekvensen på högstadiet är således 81 %. På gymnasiet har 279 elever 
svarat på enkäten, utav totalt 349 elever. Detta ger en svarsfrekvens om 80 %. I 
den här typen av skolundersökningar beror bortfallet ofta på att hela klasser 
inte har haft möjlighet att delta i enkäten eller att elever varit sjuka.  


      


Bedömning 
Av undersökningen kan sammanfattningsvis sägas; 


Att ha kunskap om unga och deras livsvillkor är en viktig förutsättning för 
kommunernas arbete i alla förvaltningar och områden. Både barnkonventionen 
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som nu är lag och Sveriges ungdomspolitik betonar vikten av att alla beslut som 
tas, som på något sätt rör barn och unga, alltid ska utgå från ett barn- och 
ungdomsperspektiv. I Sverige beslutade riksdagen år 2014 om en ny 
ungdomspolitik. Sveriges ungdomspolitiska mål är att alla ungdomar (mellan 13 
och 25 år) ska ha goda levnadsvillkor, makt att forma sina liv och inflytande över 
samhällsutvecklingen. Alla beslut som tas och insatser som genomförs rörande 
unga ska utgå från dessa mål. I det ungdomspolitiska handlingsprogrammet togs 
även tre prioriterade områden fram: ungdomars inflytande, egen försörjning och 
psykisk hälsa. En viss modifiering har gjorts sedan dess, och de nuvarande 
prioriterade områdena är: ungas etablering i arbets- och samhällslivet, ungas 
makt och delaktighet samt ungas fritid, organisering och välmående. 


 


Fritiden i Ronneby kommun  
Andelen som är nöjda med sin fritid och med utbudet av aktiviteter är på liknande 
nivåer som år 2020. Totalt svarar 88 % att de är nöjda med sin fritid. Killar är 
fortsatt mer nöjda med sin fritid och utbudet av aktiviteter än vad tjejer är. Tjejer 
tycker även i något högre grad än killar att det saknas fritidsaktiviteter där de 
bor. Jämfört med år 2020 syns en ökning av andelen som saknar aktiviteter, både 
bland killar och tjejer. Bland de unga som saknar aktiviteter nämns bland annat 
mötesplatser för ungdomar och ett större utbud av sport och idrott.  


När det kommer till ungas fritidsvanor syns generellt inga större förändringar 
jämfört med år 2020. Andelen som läser minst en gång i veckan har dock ökat, 
både bland killar och tjejer. Det är dock mindre vanligt att ägna sig åt läsning än 
år 2017. I övrigt är det fortsatt en hög andel, både av killarna och tjejerna, som 
brukar streama film/serier, umgås med vänner och träna eller idrotta. Killar 
svarar dock i högre grad än tjejer att de brukar träna/idrotta minst en gång i 
veckan. Killar svarar även i betydligt högre grad än tjejer att de brukar spela tv-
spel, onlinespel eller dataspel. Det är däremot mer vanligt bland tjejer än bland 
killar att hålla på med foto/film och andra kreativa aktiviteter, dansa, läsa och 
lyssna på ljudböcker/poddar. En ytterligare förändring som syns jämfört med år 
2020 är att det, till skillnad från tidigare, är mer vanligt bland killar än tjejer att 
vara medlemmar i en förening.  


 


Delaktighet och inflytande  
Majoriteten av ungdomarna i Ronneby vill vara med och bestämma om olika 
saker i skolan. Andelen som vill påverka i frågor i kommunen är lägre, runt 30 % 
totalt sett både i högstadiet och gymnasiet. Andelen som vill påverka i kommunen 
har även minskat över tid och är jämfört med tidigare år på den lägsta nivån år 
2023. Vad gäller synen på möjligheterna att påverka är det en relativt låg andel, 
13 % av högstadieungdomarna och 18 % av gymnasieungdomarna, som svarar 
att de har mycket eller ganska stora möjligheter att föra fram sina åsikter till dem 
som bestämmer. Jämfört med år 2020 har andelen som ser positivt på 
möjligheterna ökat något bland tjejer, men minskat bland killar. Till skillnad från 
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år 2020 ser nu tjejer och killar lika positivt på sina möjligheter att påverka. 
Andelen som ser positivt på sina möjligheter är fortsatt på en lägre nivå än år 
2017.  


I övrigt framgår bland annat att intresset för politik och samhällsfrågor i 
allmänhet minskat något, och att andelen unga med ganska eller mycket stort 
förtroende för politiker är något lägre än år 2020.  


 


Trygghet och utsatthet  
En stor majoritet av ungdomarna i Ronneby känner sig trygga bland annat i 
hemmet, på träningen/sin fritidsaktivitet, i bostadsområdet och i skolan. En något 
lägre trygghet syns i kollektivtrafiken och på stan eller i centrum. Ungdomarna i 
Ronneby känner sig även mindre trygga på stan eller i centrum än snittet för Lupp 
2023. Bland gymnasieungdomarna syns även en lägre trygghet i kollektivtrafiken 
jämfört med snittet. Jämfört med tidigare år syns dock en ökning av andelen tjejer 
som känner sig trygga både på stan eller i centrum och i kollektivtrafiken. Även 
bland killar syns en ökad trygghet på stan eller i centrum.  


I övrigt syns bland annat en minskning av andelen killar som utsatts för 
mobbning. Tjejer har utsatts i liknande grad som år 2020. Totalt sett svarar 
ungdomarna, både i högstadiet och gymnasiet, i högre grad än år 2020 att 
mobbning förekommer i deras skola. Högstadieungdomarna svarar även i högre 
grad än år 2020 att våld, rasism och sexuella trakasserier förekommer i skolan.  


 
Stora skillnader i hälsa mellan kön  
Liksom tidigare år framgår det i årets resultat att det finns stora könsskillnader 
när det kommer till ungas hälsa. Totalt 79 % av killarna svarar att de mår mycket 
eller ganska bra. Motsvarande andel bland tjejerna är 56 %. Tjejer svarar även i 
högre grad än killar att de har regelbundna besvär med bland annat stress, 
nedstämdhet och huvudvärk. Dock syns en minskning över tid, både bland killar 
och tjejer, av andelen som känner sig nedstämda regelbundet. Av de ungdomar 
som har regelbundna besvär tror störst andel att deras besvär beror på 
skolarbete.  


I övrigt framgår i avsnittet att högstadieungdomarna i Ronneby mår bättre än 
snittet för Lupp 2023. De skattar både sin hälsa som mycket eller ganska bra i 
högre grad, och uppger i lägre utsträckning att de har regelbundna 
psykosomatiska besvär. De svarar även att de är nöjda med livet som helhet i 
något högre grad än snittet. Gymnasieungdomarnas hälsa är mer lik snittet för 
Lupp 2023.  


 
Snusning ökar och alkoholkonsumtionen minskar  
I resultatet framkommer även att andelen unga som snusar i Ronneby har ökat 
sedan år 2020, både bland killar och tjejer. Andelen som snusar är dock fortsatt 
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på en högre nivå bland killar än tjejer. I övrigt har andelen som dricker stark 
alkohol minskat över tid, framför allt bland killar. 


      


Förslag till beslut under sammanträdet  
Ordföranden Lennarth Förberg (M) föreslår att informationen tas till dagens 
protokoll.      


      


Beslutsgång 
Ordförande Lennarth Förberg (M) ställer proposition på eget förslag och finner 
att utbildningsnämnden bifaller detsamma. 
      


________________ 


 


 


Beslutet skickas till: 


Sofie Ceder, folkhälsosamordnare 
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§ 94 Dnr 2024-000223 610 


Information om kontrollmoment Internkontrollplan 2024 
UN. 
 


Beslut 
Utbildningsnämnden beslutar ta informationen till dagens protokoll. 


 


Ärendebeskrivning 
Kvalitetsutvecklare Wynona Ekesryd, Utbildningsförvaltningen redovisar de 
kontrollmoment som gäller för internkontrollplanen 2024. 
 
Kontrollmomenten är kopplade till följande kontrollområden/risker; 


1. Risk att vi inte kan ge eleverna i grundskolan goda möjligheter att 
utveckla svenska språket. 


2. Risk att vi inte kan ge eleverna i förskolan goda möjligheter att 
utveckla svenska språket. 


3. Risk att inte rätt åtgärd görs, utifrån barns bästa och med hänsyn till 
tilldelad budget. 


4. Risk att färre får mer att göra på grund av besparingar. 
5. Risk att för många medarbetare per chef skapar stress kring att inte 


kunna uppfylla krav och förväntningar. 
6. Risk att psykosocial problematik ökar på grund av påtryckningar från 


externa aktörer t ex media, vårdnadshavare, politik. 
  


Bedömning 
 


Barnrättsbedömning  


Barnrättsbedömning saknas då barn inte bedöms påverkas av ärendet/beslutet. 


 


Beslutsunderlag  


Tjänsteskrivelse – Wynona Ekesryd, Verksamhetsutvecklare 
Internkontroll 2024 - risker och kontrollmoment slutversion.pptx 
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Förslag till beslut 
Utbildningsförvaltningen föreslår utbildningsnämnden besluta att godkänna 
redovisningen av informationen. 
    


Beslutsgång 
Ordförande Lennarth Förberg (M) konstaterar att det föreligger ett förslag till 
beslut. Ordförande ställer proposition på tjänsteförslaget och finner att 
utbildningsnämnden bifaller detsamma. 


     


________________ 


 


 


Beslutet skickas till: 


Tobias Ekblad, Förvaltningschef 
Wynona Ekesryd, Verksamhetsutvecklare Utbildningsförvaltningen 
Lotta Bolvede, Verksamhetsutveckalre Kommunledningsförvaltningen FK 
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§ 95 Dnr 2024-000185 612 


Information om regional dimensionering - den nya 
gymnasieskolan. 
 


Beslut 
Informationen tas till dagens protokoll. 


 


Ärendebeskrivning 
Ronny Mattsson, Verksamhetschef Gymnasiet,  ref till Skolverkets forum för 
planering och dimensionering i Blekinge län. På forumet varnades för brist på 
utbildad arbetskraft och de konsekvenser det får. Vikten av att dimensionera 
utbildningar rätt betonas. 


Nämndsledamöterna delgavs; 


- Skolverkets bedömningar av utbildningsutbudet; med fokus  på 
Blekinge län, där vi utgör en del av Skåne Gy. 


- Arbetsmarknadsläget år 2035; där brist konstateras inom industriteknik 
och naturbruk, samt vård och omsorg. 


- Övergripande bedömning för gymnasieskolan, komvux och 
högskoleförberedande program. 


- Skolverkets sammanfattning av bedömningarna. 


- Bristyrkenas attraktivitet. 


      


Förslag till beslut under sammanträdet  
Ordföranden Lennarth Förberg (M) föreslår att informationen tas till dagens 
protokoll.      


      


Beslutsgång 
 Ordförande Lennarth Förberg (M) ställer proposition på eget förslag och 
finner att utbildningsnämnden bifaller detsamma. 
     


________________ 
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Beslutet skickas till: 


Ronny Mattsson, Verksamhetschef Gymnasiet,      
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§ 96 Dnr 2024-000183 612 


Information om sökbild för gymnasiet. 
 


Beslut 
Utbildningsnämnden beslutar ta informationen till dagens protokoll. 


 


Ärendebeskrivning 
Ronny Mattsson, Verksamhetschef Gymnasiet, gav inledningsvis en 
redogörelse över vad det innebär att vara behörig till gymnasieskolan.  


För sökande till yrkesprogram krävs att eleven är godkänd i svenska eller 
svenska som andra språk, engelska och matematik; 
samt godkänt i minst fem (5) andra ämnen. Dvs totalt godkänd i 8 ämnen. 


För sökande till högskoleförberedande program krävs förutom att vara 
godkänd i svenska, engelska och matematik ytterliga minst nio (9) ämnen. 
Dvs totalt godkänd i 12 ämnen.    


Därutöver informerades kring färdighetsprov och fri kvot. 


Sökbild per juni 2024; 


Totalt är 362 elever sökande i första hand; dvs behöriga att söka 
gymnasieprogram (318 elever GKH, 44 elever NB). Av de 318 elever som sökt 
i första hand har 220 antagits, av de 44 elever som sökt Naturbruksgymnasiet 
har 35 antagits. 255 elever har antagits till nationella program 2024. 14 elever 
har sökt och antagits till Sjöarpsskolan. Av dessa är nio elever externa 
sökanden. 


      


Bedömning 
I anslutning härtill informerade verksamhetschef Ronny Mattsson om 4-årigt 
Förstärkt Program, som riktar sig främst till elever med AST-diagnos, gått i 
liten undervisningsgrupp, läst reducerat schema och haft individuellt elevstöd. 


 Mattsson redogjorde för generellt upplägg och innehåll; Introår (1a året), 
Årskurs 1 (2a året), Årskurs 2 (3e året) och Årskurs 3 (4e och sista året). 
Uppstart bedöms ske läsåret 2024/2025 på Gymnasieskolan Knut Hahn. 


Finansieras inom budgetramen. 
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Förslag till beslut under sammanträdet  
Ordföranden Lennarth Förberg (M) föreslår att informationen tas till dagens 
protokoll.      


      


Beslutsgång 
Ordförande Lennarth Förberg (M) ställer proposition på eget förslag och finner 
att utbildningsnämnden bifaller detsamma. 
      


________________ 


 


 


Beslutet skickas till: 


Ronny Mattsson, Verksamhetschef Gymnasiet,      
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§ 97 Dnr 2024-000032 602 


Kurser och konferenser juni 2024 
 


Beslut 
Utbildningsnämnden beslutar att ta informationen till dagens protokoll. 


 


Ärendebeskrivning 
Några kurser eller inbjudningar till konferenser har inte inkommit till dagens 
nämndssammanträde. Ej heller finns några utbildningar att rapportera från 
utbildningsnämndens sida. 


      


Förslag till beslut under sammanträdet  
Ordföranden Lennarth Förberg (M) föreslår att informationen tas till dagens 
protokoll.      


      


Beslutsgång 
Ordförande Lennarth Förberg (M) ställer proposition på eget förslag och finner 
att utbildningsnämnden bifaller detsamma. 
      


________________ 


 


 


Beslutet skickas till: 


Akten 
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§ 98 Dnr 2024-000033 600 


Aktuellt i verksamheten juni 2024 
 


Beslut 
Utbildningsnämnden beslutar att ta informationen till dagens protokoll, samt 
att lägesrapport delges utbildningsnämnden i oktober månad. 


 


Ärendebeskrivning 
Förvaltningschef Tobias Ekblad informerade inledningsvis, med anledning av 
att denne slutar sin tjänst som förvaltningschef/skolchef för annat uppdrag, att 
verksamhetschef Lotta Wernered tillträder som tillförordnad förvaltningschef 
fr o m 2024-06-28. 


 


Vidare informerade förvaltningschefen om den planerade tillsyn/inspektion 
som Skolinspektionen utfört på Kallingeskolan. Inspektionen resulterade i 
anmärkningar och föreläggande om vite. 


Skolinspektionen efterfrågar svar/åtgärder på bl a undervisningstid, 
legitimerade och behöriga lärare, extra anpassning/särskilt stöd, information 
och återrapportering från rektor, frånvarorapportering och kränkningar. 


Föreläggandet avser individuella studieplaner för nyanlända och extra 
studiestöd. Anmärkningen avser studiehandledning på modersmålet. 


Processen att åtgärda anmärkningarna pågår. Delrapportering kommer att ske 
till Utbildningen i oktober månad. 


      


Förslag till beslut under sammanträdet  
Ordföranden Lennarth Förberg (M) föreslår att informationen tas till dagens 
protokoll och att delredovisning gällande Skolinspektionens tillsyn sker under 
oktober månad.      


      


Beslutsgång 
Ordförande Lennarth Förberg (M) ställer proposition på eget förslag och finner 
att utbildningsnämnden bifaller detsamma. 
      







 


Utbildningsnämnden 


SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 


41(43) 
2024-06-13  


 


  
 


 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 


     


 


 


 


Beslutet skickas till: 


Ann-Charlotte Wernered, tillträdande förvaltningschef/skolchef 
Tobias Ekblad, Förvaltningschef/Skolchef 
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§ 99 Dnr 2024-000034 002 


Återrapportering av delegationsbeslut UN juni 2024 
 


Beslut 
Informationen tas till dagens protokoll. 


 


Ärendebeskrivning 
Delegationslista över av förvaltningschefen tagna beslut 2024-05-24—2024-
06-07, samt lista över delegationsbeslut tagna i Verksamhetsområde 
Grundskola 2024-05-03—2024-05-27 och lista över delegationsbeslut tagna i 
Verksamhetsområde GyV- VUX 2024-04-23--2024-04-30; och 
delegationsbeslut över skolskjutsärenden tagna 2024-04-12—2024-05-28 har 
delgivits utbildningsnämndens ledamöter digitalt. 


      


Förslag till beslut under sammanträdet  
Ordföranden Lennarth Förberg (M) föreslår att informationen tas till dagens 
protokoll.      


      


Beslutsgång 
 Ordförande Lennarth Förberg (M) ställer proposition på eget förslag och 
finner att utbildningsnämnden bifaller detsamma. 
     


________________ 


 


 


Beslutet skickas till: 


Akten 
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§ 100 Dnr 2024-000035 000 


Delgivningar UN juni 2024 
 


Beslut 
Utbildningsnämnden beslutar att ta informationen till dagens protokoll. 


 


Ärendebeskrivning 
 


 2024.37-627 


Statistik från IFO maj 2024. 


 


 2024.46-012 


Utbildningsförvaltningen: Årshjul för Utbildningsnämnden 2024. 


      


Förslag till beslut under sammanträdet  
Ordföranden Lennarth Förberg (M) föreslår att informationen tas till dagens 
protokoll.      


      


Beslutsgång 
Ordförande Lennarth Förberg (M) ställer proposition på eget förslag och finner 
att utbildningsnämnden bifaller detsamma. 
      


________________ 


 


 


Beslutet skickas till: 


Akten 


 





		Fastställande av dag för justering 2024

		Beslut

		Ärendebeskrivning

		Bedömning

		Förslag till beslut



		Godkännande av dagordning 2024

		Beslut

		Ärendebeskrivning

		Förslag till beslut



		Beg om remissyttrande/samråd ang Förslag till detaljplan för del av Ronneby 22:1 m.fl. (Viggen norra etapp 3), Ronneby kommun, Dnr KS 2020/684. Omedelbar justering.

		Beslut

		Ärendebeskrivning

		Bedömning

		Förslag till beslut



		Förslag till förändrad attesträtt inom Utbildningsnämndens verksamheter.

		Beslut

		Ärendebeskrivning

		Bedömning

		Förslag till beslut

		Beslutsgång



		Uppföljning av budget maj 2024

		Beslut

		Ärendebeskrivning

		Bedömning

		Förslag till beslut under sammanträdet

		Beslutsgång



		Uppdaterade förslag på åtgärder för att arbeta mot en budget i balans 2024.

		Beslut

		Ärendebeskrivning

		Bedömning

		Förslag till beslut

		Förslag till beslut under sammanträdet

		Beslutsgång



		Uppdatering från UNs arbetsmöte gällande Budget 2025

		Beslut

		Ärendebeskrivning

		Bedömning

		Förslag till beslut

		Beslutsgång



		Kommunfullmäktiges uppdrag att UN utreder möjligheten att återinföra seniorer i skolan.

		Beslut

		Ärendebeskrivning

		Bedömning

		Förslag till beslut

		Förslag till beslut under sammanträdet

		Beslutsgång 1

		Beslutsgång 2



		Information om ny översiktsplan för Ronneby 2045.

		Beslut

		Ärendebeskrivning

		Förslag till beslut under sammanträdet

		Beslutsgång



		Lägesrapport förskolan - Avvecklingsplan juni 2024

		Beslut

		Ärendebeskrivning

		Förslag till beslut

		Beslutsgång



		LUPP 2023 - Lokal uppföljning av ungdomspolitiken, Ronneby kommun.

		Beslut

		Ärendebeskrivning

		Bedömning

		Förslag till beslut under sammanträdet

		Beslutsgång



		Information om kontrollmoment Internkontrollplan 2024 UN.

		Beslut

		Ärendebeskrivning

		Bedömning

		Förslag till beslut

		Beslutsgång



		Information om regional dimensionering - den nya gymnasieskolan.

		Beslut

		Ärendebeskrivning

		Förslag till beslut under sammanträdet

		Beslutsgång



		Information om sökbild för gymnasiet.

		Beslut

		Ärendebeskrivning

		Bedömning

		Förslag till beslut under sammanträdet

		Beslutsgång



		Kurser och konferenser juni 2024

		Beslut

		Ärendebeskrivning

		Förslag till beslut under sammanträdet

		Beslutsgång



		Aktuellt i verksamheten juni 2024

		Beslut

		Ärendebeskrivning

		Förslag till beslut under sammanträdet

		Beslutsgång



		Återrapportering av delegationsbeslut UN juni 2024

		Beslut

		Ärendebeskrivning

		Förslag till beslut under sammanträdet

		Beslutsgång



		Delgivningar UN juni 2024

		Beslut

		Ärendebeskrivning

		Förslag till beslut under sammanträdet

		Beslutsgång
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